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‘Sağlıklı kentlere
ışık tutacağız...’
TÜRKİYE Sağlıklı Kentler Birliği’nin
encümen toplantısı Burdur’da yapıldı.
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı ve
Türkiye Sağlıklı Kentler Birliği Başkanı
Dr. Cemil Tugay; “Halk, toplum ve 
çevre sağlığı ile ilgili çalışmaları
geliştirmek istiyoruz” dedi. � 7’de

Geçtiğimiz hafta kaydedilen en sıcak günü yaşadık. Sıcaklık ile deprem arasında bağlantı
kurmaya kalkanlara bilim insanlarından, ‘Kentsel cinayet işlemeyin!’ uyarısı geldi

OVALARA DEGIL
DAGLARA DOGRU

SEFERİHİSAR Teos Antik Kenti,
içerisinde barındırdığı Helenistik ve
Roma Dönemi kalıntıları, Dionysos
Tapınağı, agora, meclis binası, tiyatro 

ve liman yapılarıyla döneminin en büyük
liman kenti olma özelliğini taşıyor. Teos
Güney Liman'ı, M.Ö. 1000 yıllarına
uzanan tarihiyle, Akdeniz Havzası'nda
etkin bir ticari rol oynayan Anadolu
kıyılarındaki "En iyi korunmuş liman"

olarak biliniyor. Şimdilerde ise yerli
ve yabancı turistler tarafından

ziyaret edilen Teos Antik
Limanı'nın güney bölümü,
ziyaretçilerine yüzme, balıkçı
teknelerine ise konaklama
imkanı sağlıyor. � 12’de
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‘Genç başkanlara
çok güveniyoruz’

TİS sürecinde 
işi bıraktılar...
İZMİR Büyükşehir Belediyesi’nde Tüm
Bel-Sen üyesi çalışanların toplu iş
sözleşmesi mücadelesi sürüyor.
Büyükşehir Meclisi’nde alınan “yasal 
üst sınır aşılabilir” kararından sonra
Başkan Cemil Tugay’ın toplu iş
sözleşmesi teklifine tepki için 
çalışanlar iş bıraktı. � 3’te

Narkotikçilerden
şafak operasyonu
İZMİR’DE tarihe geçen bir şafak
operasyonu düzenlendi. Baskında
uyuşturucudan elde edilen poşetler
dolusu kara parayı aklayan, kendilerine
hurdacı süsü veren ‘Demirdaşlar’ 
çetesi çökertildi. � 3’te

‘BANA GÖRE CİNAYET’

‘YENİKENT MODELLERİ’ 

A.BUĞRA TOKMAKOĞLU

abtokmakoglu@gmail.com
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Kadim ekmek
kültürünün izinde…

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
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Duygularımızla
ilişkimiz

10
melek.aykac1@saglik.gov.tr
MELEK AYKAÇ

YERLİ İLAÇ VURGUSU
SAĞLIK okuryazarlığının ülkemizde
gelişmemiş olduğunu belirten
İzmir Eczacı Odası Başkanı Tuncay
Sayılkan, Euro kuru ve yerli
ilaçların yurt dışına satılması
sonucu özellikle kış aylarında
yaşanan, ölümcül hastalıklardaki
ilaç kıtlığına dikkati çekti. � 10’da

BASIN
Özgürlüğü
Paneli’ne
katılmak için
kente gelen
CHP’nin önceki
Genel Başkanı
Kemal
Kılıçdaroğlu,
İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.Cemil
Tugay ile eski başkanlar Tunç Soyer ve Aziz
Kocaoğlu’nu ziyaret etti. � 4’te

Karavan 
parkı 

çoğaldı
İZELMAN AŞ
Otoparklar
Müdürlüğü
tarafından nisan
ayında Aşık Veysel
Rekreasyon
Alanı’nda
işletmeye açılan
otoparkta, binek
araçlar için 163,
karavanlar için de
89 park yeri
hazırlandı. �7’de

Narlıdere 
KİM ile 
yakın

NARLIDERE
Belediyesi, hizmet
kalitesini artırmak
ve vatandaşın
taleplerine daha
hızlı çözüm
üretmek 
amacıyla Komşu
İletişim Merkezi’ni
(KİM) hayata
geçirdi. � 6’da

DIŞ satımlarının 283 milyon dolar
gerilediğini söyleyen Ege Deri ve
Deri Mamulleri İhracatçıları Birliği
Başkanı Erkan Zandar, yılın ilk
yarısında en büyük kaybı yaşayan
sektör olduklarını belirtti. � 9’da
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Yiğit'ten Ata ve 
Lider'e ziyaret

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER

MEMDUH
GÜNEY 

Batı’da işler 
karıştıkça karışıyor
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Erkan
Zandar

BU OKURYAZARLIK
SAĞLIĞINIZLA İLGİLİ
Eczacılara güvenin önemli olduğunu vurgulayan Başkan Sayılkan, asıl
problemin Euro’nun sabitlendiği fiyatlandırma olduğuna dikkati çekti
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Kılıçdaroğlu’ndan
“vefa” ziyaretleri
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Ali 
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Ercengiz

CHP’NİNYerel Yönetimlerden Sorumlu
Genel Başkan Yardımcısı Gökan Zeybek,
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, İlçe
Başkanı Ertürk Çapın ve ilgili bürokratlar
ile muhtarların eşliğinde kentteki projeleri
inceledi, genç belediye başkanlarına
güvendiklerini vurguladı. � 6’da
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DEPREM bilimci Prof. Dr. Övgün Ahmet
Ercan “Depremlerin nedeni iklim
değişikliği değil, yerin 30 ile 50 kilometre
derinliğindeki mağma hareketleridir.
Havanın çok sıcak ya da çok soğuk olması
deprem sebebi değildir. Bornova Ovası'nı,
Bayraklı Ovası'nı yapılaşmaya açmayın
diyorum. Bornova Ovası'nın, Bayraklı
Ovası'nın yapılaşma yasaklı alan olması
gerekiyor. İzmir'in en yüksek binaları en
kötü yere yapılmaya devam ediyor.
İzmir'in kurtuluşu da özellikle dağların
sağlam zeminlerinin bulunduğu 
tarafta” ifadelerini kullandı.

ÖĞRETİM görevlisi Dr. İlker Kahraman,
“Dünyada yenikent modelleri deneniyor.
Yenikentlerde tek merkez yerine farklı
merkezlerin oluşturulması uygulanan
sistemlerden biri. Bizde ne yazık ki kent
merkezinde  kalabalık bir etkileşim var.
Onun yerine  ‘subir’ denilen; çevre
merkezli yerleşimlere nüfusun
dağıtılması hem yatay yapılaşmayı
tetikler hem de merkezlerin çoğalmasıyla
beraber şehir merkezlerindeki trafik ve
altyapı sorunlarının da önüne geçilmiş
olur” dedi. � 5’te
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Son dönemde Mert Demir ile
yaşadığı aşkla sık sık adından
söz ettiren Serenay Sarıkaya

şimdi de tarzıyla gündem oldu. Bir
dergi çekimi için kamera karşısına
geçen Sarıkaya külotlu çorap body
bodysuit tarzıyla dikkat çekti. Bir
dergi çekimi için kamera karşısına
geçen Sarıkaya külotlu çorap
tarzını çok sevdi. Siyah külotlu
çorap siyah body bodysuit kombini
yapan ünlü oyuncu derin göğüs
dekoltesi ile nefes kesti.
Kombinini gold ve renkli
takılarıyla tamamlayan Serenay
Sarıkaya bu haliyle takipçilerinden
tam not aldı. Ünlü isme sosyal
medyada; 'harika görünüyorsun',
'çok güzelsin', 'yine olay' gibi
yorumlar yapıldı.

Pelin Akil, Yunanistan'dan sonra
geçtiği Alaçatı'dan bir fotoğraf
paylaştı. Akil, paylaşımına

gizemli bir not ekledi. Ünlüler,
zaman zaman sosyal medya
hesabından bulundukları
paylaşımlara gizemli notlar
ekliyor. Ailesiyle Yunanistan'daki
tatilini Alaçatı'da devam ettiren
Pelin Akil de o ünlülerden biri. 38
yaşındaki Pelin Akil, 3.1 milyon
takipçili sosyal medya hesabından
paylaştığı fotoğrafın altına; "Ben,
deli değilim. Benim gerçekliğim
seninkinden farklı" yazdı. Pelin
Akil'in notuyla kime göndermede
bulunduğu anlaşılamadı.

2018 Türkiye Güzeli Şevval
Şahin dünyayı gezmeye
devam ediyor. Şimdi de
Fransa’nın güney
kıyılarında. Bölgenin
meşhur lüks tatil kasabası
Saint Tropez’ye
helikopterle giden Şevval
Şahin ağaçlarla kaplı bir
alandan geçip plaja
inerken poz verdi. 2018’de
Türkiye Güzeli seçilen
Şevval Şahin kariyerine
hem manken hem de sosyal medya fenomeni olarak devam
ediyor. Kraliçe yılın büyük bölümünü dünyayı gezerek
geçiriyor. Bu günlerde de Fransa’nın güney kıyılarında. Saint
Tropez’ye helikopterle giden Şevval Şahin polis kılığındaki bir
aktör tarafından da şakacıktan tutuklandı!

Şeyma
Subaşı
Şeyma
Subaşı
Şeyma
Subaşı
Şeyma
Subaşı
Şeyma
Subaşı
Şeyma
Subaşı
Şeyma
Subaşı
Şeyma
Subaşı
Şeyma
Subaşı

İddialı
tarzı yine
olay oldu

İddialı
tarzı yine
olay oldu

İddialı
tarzı yine
olay oldu

İddialı
tarzı yine
olay oldu

İddialı
tarzı yine
olay oldu

İddialı
tarzı yine
olay oldu

İddialı
tarzı yine
olay oldu

İddialı
tarzı yine
olay oldu

İddialı
tarzı yine
olay oldu

İddialı
tarzı yine
olay oldu

İddialı
tarzı yine
olay oldu

‘Deli
değilim’
‘Deli
değilim’
‘Deli
değilim’
‘Deli
değilim’
‘Deli
değilim’
‘Deli
değilim’
‘Deli
değilim’
‘Deli
değilim’
‘Deli
değilim’
‘Deli
değilim’
‘Deli
değilim’

Sık sık yurt dışına tatile giden
hem sosyal medya
paylaşımlarıyla hem de aşk

hayatıyla gündeme gelen Şeyma
Subaşı'ndan sürpriz bir paylaşım
geldi. Subaşı paylaşımında şu
ifadeleri kullandı: Şeyma Subaşı,
yaptığı açıklamayla yeniden aşık
olduğunu itiraf etti. Tahmin edin
ne oldu çocuklar? Yine aşık
oldum. Ve neredeyse
düşünüyordum. Acaba herhangi
bir heyecan, herhangi bir yer
veya herhangi bir insan olacak
mı? Ve ne oldu biliyor musunuz?
Evet. Hâlâ hissedecek çok şey
var. En tatlı zaman her yerde.
Hissediyorum" dedi.
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Petronet Yapı'nın
Kuşadası’ndaki yeni gözde
projesi S’olea

Malikaneleri’nin açılışında, Haluk
Gemici’yi yalnız bırakmayan iş ve
sanat dünyasının seçkin isimleri
bu özel gecede bir araya geldi.
Gecenin sunuculuğunu Hakan
Bilgin üstlenirken, Şevket Çoruh,

Wilma Elles, İvana Sert, Pınar
Aylin ve Fenerbahçe Yönetim
Kurulu Üyesi Sertaç Komsuoğlu
gibi ünlü isimler gecede boy
gösterdi. Petronet Yapı Yönetim
Kurulu Başkanı Haluk Gemici,
kendisini yalnız bırakmayan
dostlarına teşekkür etti.

Petronet Yapı’nın

Kuşadası’nda inşa ettiği S’olea
villaları, çok sayıda davetlinin
katıldığı görkemli bir Open House
etkinliği ile tanıtıldı. Petronet
Grubu’nun üçüncü şirketi olan
Petronet Yapı, inovatif
deneyimlerini inşaat sektöründe
uygulayarak sektörde ilklere
imza atıyor.
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İzmir’de tarihe geçen bir şafak operasyonu düzenlendi. Baskında sepetler, poşetler dolusu
kara para aklayan, kendilerine hurdacı süsü veren ‘Demirdaşlar’ suç örgütü çökertildi

Poşet poşet paralar
kilo kilo altınlar…

Büyükşehir’de TİS sürecinde 
tüm gün iş bırakma eylemi

İzmir Narkotik Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü
ekipleri İzmir’de dikkatleri
çeken bir şafak operasyonu
düzenledi. Uzun süredir
yapılan çalışmalar
neticesinde
uyuşturucu madde
ticareti yaparak
suçtan elde
ettikleri gelirleri
örgütlü olarak
kendileri veya aile
fertleri üzerine
taşınır ve taşınmaz
mal alarak kara
paranın serbest
piyasa
ekonomisine
kazandırılmak suretiyle
aklandığı belirlenen,
kamuoyunda "Demirdaşlar"
olarak bilinen suç örgütüne
yönelik yapılan
operasyonda, poşet poşet
para, kilo kilo altın ele
geçirildi. Operasyonda 12
şüpheli gözaltına alındı.

SAY SAY BİTMEDİ
Sepetler, poşetler dolusu

kara para aklayan
kendilerine hurdacı ve
domates işçisi süsü veren suç
örgütüne göz açtırmayan

İzmir polisi, 12 şüphelinin 8
adresinde gerçekleştirilen eş
zamanlı operasyonda; 4.3
kilo altın, iki adet ruhsatsız
tabanca, suçtan elde edildiği
değerlendirilen 3 milyon 233

bin 140 lira,
piyasa değeri
yaklaşık 140
milyon lira
değerinde 36
adet
gayrimenkul ve
22 adet lüks
motorlu araca
el konulduğu
açıklandı.

El konulan
kara para

miktarının İzmir'de bu
zamana kadar Narkotik
suçundan kaynaklı tespit
edilen en yüksek miktar
olduğu belirlendi.

Konuyla ilgili İzmir
Narkotik Suçlarla Mücadele
Şube Müdürlüğü ekiplerince
yapılan açıklamada, “İzmir
polisi olarak kara para
aklayanlara karşı
yürüttüğümüz mücadelemiz,
vatandaşlarımızın da
desteğiyle kararlılıkla devam
edecektir” mesajı verildi.
(Haber Merkezi)

Çeşme’nin ünlü Ilıca Plajı'nda mavi bayrak!
Türkiye Çevre Eğitim Vakfı

(TÜRÇEV) ) koordinasyonunda
Çeşme Belediyesi ev
sahipliğinde, düzenlenen
törende denizden botla getirilen
bayrak göndere çekildi. Törende
konuşan Çeşme Kaymakamı
Mehmet Maraşlı, Ilıca Plajı'nın
yerli ve yabancı birçok filmlere
konu olduğunu belirtti. İlçede 16
plajın mavi bayraklı olduğunu
hatırlatan Maraşlı, "Diğer
kıyılarımız da mavi bayrak
alabilecek kalitede. Mavi bayrak
sayımızın azalması,
kirlenmeden kaynaklanıyor.
Çevremizi temiz tutmalıyız, bu

dünya hepimizin ve gelecek
nesillere temiz bir çevre
bırakmak hepimizin görevi"
dedi. Çeşme Belediye Başkanı
Lal Denizli de Ilıca Plajı'nın mavi
bayrak almasından duyduğu

memnuniyeti dile getirerek, bu
anlamda temizliğin önemini
vurguladı. Törene Kültür ve
Turizm İl Müdürü Fahrettin
Kerem Çevik ve diğer ilgililer de
katıldı. (AA)

İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nde Tüm Bel-Sen
üyesi çalışanların toplu iş
sözleşmesi mücadelesi dün de
devam etti. Büyükşehir
Meclisi’nde alınan “yasal üst
sınır aşılabilir” kararından
sonra Başkan Cemil Tugay’ın
toplu iş sözleşmesi teklifine
tepkili olan çalışanlar dün iş
bırakma kararı aldı.
Sözleşmede ücretlerde 2025
yılı sonuna kadar artış
olmadığını ifade eden
emekçiler birçok maddenin
eksik olmasından dolayı

Cemil Tugay’a tepki gösterdi.
Cemil Tugay ile yapılan son
görüşme sonrası Tugay’ın
kendilerine “Cumhuriyet
Halk Partisi Genel Merkezi
onaylarsa istediklerinizi
veririz” dediğini aktaran
emekçiler “Bu belediyeyi
yönettiğinizin farkında
mısınız? Bu belediyede artık iş
barışı yok” diyerek
Kültürpark 1 No’lu hol
önünde eylem yaptı. Tugay’ın
kendilerine “Ben bu
sözleşmenin tarafı değilim
gidin CHP genel merkeziyle

bunu çözün” dediğini aktaran
emekçiler “Cemil Tugay bu
belediyenin başkanı olduğunu
ve emekçilerin taleplerini
karşılayacak kişi olduğunun
farkında mı?” dedi. “Siyasi
partiyle para konuşmamız
mümkün değil” diyen
emekçiler CHP’ye seslenerek
“Siz Gebze’de
‘Geçinemiyoruz’ diyerek
miting yapan partisiniz. İşte,
İzmir Büyükşehir Belediyesi
işçileri de geçinemiyor.
Kulaklarınızı buraya
tıkamayın” diye konuştu.

Laf atma kavgası
1 ölü, 2 yaralı!

Konak Saygı Mahallesi’nde iddiaya göre,
B.D. (18) ve kardeşi E.D. (17)
yanlarındaki kadınlara laf attıkları
iddiasıyla Çağlar Kırmızı (32) ve F.C.
(42) ile tartışmaya başladı. Olayın
büyümesi üzerine şüpheli veya
şüphelilerce tabancayla açılan ateş
sonucu Çağlar Kırmızı, ikisi göğsüne
olmak üzere toplamda 8 kurşunla
ağır yaralanırken, F.C. ayağına
isabet eden mermi ile B.D. ise
bıçakla bacak kısmından yaralandı.
Kırmızı, burada yapılan tüm
müdahalelere rağmen yaşamını
yitirdi. Olayın ardından kaçan
şüphelileri yakalama çalışması
başlatan polis ekipleri, yaralı B.D. ve
kardeşi E.D.’yi kısa sürede yakaladı.
Hastanede tedavisi yapılan B.D. ve
yanındaki kardeşi E.D., emniyete
götürüldü. Olayla ilgili başlatılan
soruşturmanın sürdüğü öğrenildi.
(İHA)

Umuda yolculuk
tam gaz devam

Sahil Güvenlik Komutanlığı’nın
internet sitesinde yer alan açıklamaya
göre, Urla, Seferihisar ve Dikili
açıklarında lastik botlar içerisinde
düzensiz göçmenlerin olduğu bilgisi
üzerine bölgeye ekip sevk edildi.
Ekipler, Yunanistan unsurlarınca Türk
kara sularına itilen lastik bot ve can
salındaki çoğu çocuk düzensiz
göçmenleri karaya çıkardı. Düzensiz
göçmenler, işlemlerinin ardından İl Göç
İdaresi Müdürlüğü’ne gönderildi. (AA)

Tatiana, hatalı 
sollama kurbanı

Milas’ta Rusya uyruklu sosyal medya
fenomeni Tatiana Ozolina'nın (38)
hayatını kaybettiği kazanın hatalı
sollama sonucu
meydana geldiği
ortaya çıktı. Birlikte
seyahat eden 3
motosikletliden
Ozolina'nın, bir TIR'ı
hatalı sollayıp,
önlerinde seyreden
Onur O.’nun (29)
motosikletine arkadan
çarptığı belirlendi.
Aynı kazada yaralanan ve tedavisini
ardından gözaltına alınıp adliyeye sevk
edilen motosiklet sürücüsü adli kontrol
şartıyla serbest bırakıldı. (DHA)

Ekonomiye ve
ekolojiye zarar

Son yıllarda evrensel iklim kriziyle
birlikte Akdeniz ve Türkiye çevresinde
sayıları hızla artan balon balıklarının
ekosisteme etkileri ve zararları
üzerine Ege Üniversitesi Fen Fakültesi
Biyoloji bölümü öğretim görevlisi Doç.
Dr. İnci Tüney Kızılkaya, “Türkiye'de
balon balıklarının, ekonomiye yıllık
yaklaşık 2 milyon Euro zarar verdiği
yapılan çalışmalarla gösterilmiş
durumda. Bu balıkların çeşitli
ekosistemlerde ciddi sorunlara yol
açtığı biliniyor” dedi. (Haber Merkezi)

10’u gözaltında
5’i hala aranıyor

İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı
Terör Suçları Soruşturma Bürosu,
FETÖ/PDY'ye yönelik yürütülen
soruşturma kapsamında, darbe
girişimi sonrası ilişikleri kesilen 15
askeri okul öğrencisi hakkında
gözaltı kararı verdi. Harekete geçen
ekipler, İzmir merkezli İstanbul,
Ankara, Balıkesir, Bursa ve
Malatya'da belirlenen adreslere
operasyon gerçekleştirdi. 10 şüpheli
gözaltına alınırken, 5 şüphelinin
yakalanması için çalışmaların
sürdüğü öğrenildi. (DHA)
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Erdoğan’danCHP’ye
“borç”göndermesi

Soyer, Kocaoğlu
ve Tugay’a ziyaret

İzmir’de düzenlenen Basın
Özgürlüğü Paneline katılmak için dün
kente gelen CHP’nin önceki Genel
Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu, İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay ile eski başkanlar Tunç Soyer ve
Aziz Kocaoğlu’nu ziyaret etti. Soyer,
ziyareti sosyal medya hesabından
fotoğrafla duyururken, “Cumhuriyet
Halk Partisi 7. Genel Başkanı Kemal
Kılıçdaroğlu, kızımla açtığımız avukatlık
bürosuna ziyaretimize geldi, şeref
duyduk, teşekkür ediyoruz” yazdı. Aziz
Kocaoğlu’nu da ziyaret eden
Kılıçdaroğlu'nun son durağı ise İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.Cemil
Tugay'ın makamı oldu. Egemenlik
Evi'ne gelişinde Tugay tarafından
kapıda karşılanan eski lider makama
geçti. Kılıçdaroğlu'na CHP İzmir İl
Başkanı Şenol Aslanoğlu, milletvekilleri
Sevda Erdan Kılıç, Mahir Polat, Rıfat
Nalbantoğlu eşlik etti. Kılıçdaroğlu
görüşmenin ardından, "Her belediyenin
olduğu gibi İzmir'in de sorunları var.
Sorunsuz bir belediye yok ama biz
başkanın var olan sorunları akılcı
politikalarla çözeceğine inanıyoruz.
Kendisini kutluyor ve görevinde
başarılar diliyorum. Başkan daha yeni
koltuğuna oturdu. Var olan politikalar
başarı ile sürdürülecektir. Bundan emin
olmanızı isterim" dedi. (Haber Merkezi)

Cumhurbaşkanı ve AK Parti
Genel Başkanı Recep Tayyip
Erdoğan, partisinin TBMM
Grup Toplantısı'nda konuştu. En
düşük emekli maaşı üzerinden
yaşanan tartışmaları
değerlendiren Cumhurbaşkanı
Erdoğan, Sokak Hayvanları
Yasası ile ilgili de mesajlar verdi.
“Ekonomide de sıkıntılarımızın
üstesinden geliyoruz.
Enflasyonda en kötü tabloyu
geride bıraktığımıza inanıyoruz”
diyen Erdoğan, “Enflasyon
bundan sonra daha hissedilir
biçimde düşecektir. Aşırı kar
hırsının şişirdiği fiyat balonu kimi
sektörlerde yavaş yavaş sönüyor.
Sene sonunda enflasyonu
hedeflediğimiz seviyelere
indireceğiz. Daha önce nasıl
enflasyonu tek haneye
indirdiysek aynısını yine
başaracağız. Muhalefet havanda
su dövmektedir” dedi. CHP’ye de
seslenen Erdoğan, “Buradan
Sayın CHP Genel Başkanı'na
şunu söylemek isterim dürüst
siyaset verilen sözlerin arkasında
durmayı gerektirir. Gücünüz

yetiyorsa belediye başkanlarına
söyleyin bedava yapacağız
diyerek milletten oy istedikleri
ancak 3 ayda 3-4 kez zam
yaptıkları hizmetlerin fiyatlarını
düşürsünler. Emeklilere faydanız
dokunsun istiyorsanız talimat
verin, belediyeleriniz Sosyal
Güvenlik Kurumu'na olan
birikmiş borçlarını ödesin.
Meydanlarda oy verene bedava
traktör vereceğiz demek kolaydır
zor olan sözünün eri olmaktır.
Hazine ve Maliye Bakanlığımız
belediyelerin borçlarının
kaynağında tahsiline başlayacak.
Milletin varlığını değişik yerlerde
harcamaya müsaade yok.  Öyle
25 kuruşa simit yok ifadelerini
kullandı. Yeni Sokak Hayvanları
Yasasına da değinen Erdoğan,
“Birileri ısrarla görmezden gelse
de Türkiye'de bir başıboş köpek
sorunu var. Dünyanı hiçbir
medeni ülkesinde
göremeyeceğiniz bir sokak
köpeği popülasyonu ile karşı
karşıyayız. Bu köpekler çocuklara
yaşlılara başka hayvanlara
saldırıyorlar, trafik kazalarına

sebep oluyorlar. Müdahale
edilmedikçe sorun daha da
büyüyor. Milletimiz bu sorunu
çözmemizi istiyor. Bizim bu
isteklere sessiz tepkisiz kalmamız
düşünülemez. Hayvanlar
konusunda kimse bize merhamet
dersi vermeye kalkışmasın.
Bölücü terör örgütünün beşikteki
bebeği katletmesine Gazze'de
masum çocukların katledilmesine
ses çıkarmayanlar kalkıp da bize
merhametten bahsetmesin.
Dağdaki eli kanlı katil sürülerine
methiyeler düzenler, kimse
kusura bakmasın ama bize vicdan
ve merhamet nutku çekemez.
Unutmayın timsahın gözyaşları
merhametten değildir.
Milletvekiline, hem de yüce
Meclis çatısı altında 'katil' diye
bağıran da onu getirip o cesareti
veren de millete karşı saygısızlık,
edepsizlik yapmıştır. Teklifin
yasalaşması başlangıç. Önemli
olan sahiplenme kampanyasıdır.
Tüm hayvanseverlerden başıboş
köpekleri sahiplenme
kampanyamıza güçlü destek
bekliyoruz." (AA)

Basın Özgürlüğü Medya
Araştırmaları Derneği
(BAMAD), İzmir’de Basın
Özgürlüğü Buluşması düzenledi.
Alsancak Mimarlık Merkezi’nde
gerçekleşen buluşma
kapsamında iki oturumlu panel
gerçekleşti. Panelde Türkiye
Gazeteciler Sendikası (TGS)
İzmir Şube Başkanı Nil
Kahramanoğlu’nun
moderatörlüğünde İzmir
Büyükşehir Belediyesi geçmiş
dönem belediye başkanı Tunç
Soyer ve medya profesörü Haluk
Şahin, konuşmacılar olarak yer
aldı. İkinci oturumda ise CHP
7’nci Genel Başkanı Kemal
Kılıçdaroğlu, dikkati çeken
açıklamalarda bulundu. Salona
alkışlar eşliğinde giren
Kılıçdaroğlu konuşmasında,
“Medyanın zor dönemlerden
geçtiğini sıkıntılar yaşadığını
biliyorum. Kalemini satmayan
gazetecinin nasıl zorluklarla yazı
yazdığını biliyorum. Öbür
taraftan kendisine gazetecilik
süsü verip nizamın
propagandasını yapanlar var, biz
onlara gazeteci demiyoruz. Eğer
medya susarsa Anadolu’nın köy
okulunda parmak kaldıran kız
öğrenci susar, medya susarsa
parmağını makineye kaptıran
işçi, zorla evlendirilen genç
kızlar, çocuklar susar. Medya
susarsa, kurutma makinesini

çocukların odasına üşümesin
diye koyup yan odada kendini
asan anneler susar. Basınımız
susarsa, ‘Ben dilenci değilim’
diyen kanser hastası Dilek
Özçelik susar. Yoksul,
ayakkabısı, elbisesi olmayan
evlatlarımız, geçinemeyen
emekli susar. Medya susarsa
SMA anneler, Diyarbakır
anneleri, LÖSEV anneleri susar.
Her türlü baskıya, tehdide,
davaya, hapishanelere ve
ölümlere bile halkı için
korkmadan yürüyen
gazetecilerimiz: Sizler susarsa
halk susar, hak susar. Peki onlar
sustuğunda kim konuşur?
Hırsızlar, arsızlar, millet ve vatan
düşmanları, sapıklar, katiller

konuşur… Özetle herkes bilsin,
ne yaparlarsa yapsınlar asla ve
asla susmayacağız” dedi.
Buluşmada Tunç Soyer, yerel
basının yerel yönetimin
güçlenmesinde önemli bir rol
çizdiğinin altını çizerek, kendi
döneminde basına verdiği
desteklerden de bahsetti, “Ben
hiçbir zaman hiç kimseye ‘Size
destek veriyorum, bizi
eleştiremezsin’ demedim. Kamu
adına mali gücü hiçbir zaman
silah olarak kullanmadım. Ağır
eleştirenler oldu, ‘Devam
ederseniz ilanınızı keserim’
demedim. Meşakkatli, zaman
zaman kırıcı da olsa yerelin gücü
basın özgürlüğünden geçer” diye
konuştu. 

Cumhurbaşkanı Erdoğan, CHP’ye yüklendi “Emeklilere faydanız dokunsun
istiyorsanız talimat verin, belediyeleriniz SGK’ya birikmiş borçlarını ödesin” dedi

“Gazeteciler susarsa 
halk susar, hak susar”
Basın Özgürlüğü Medya Araştırmaları Derneği’nin, Basın Özgürlüğü Buluşması’nda
konuşan Kemal Kılıçdaroğlu, medyanın zor bir dönemden geçtiğini söyledi

Balçova Belediye Başkanı
Onur Yiğit, ailesi ve CHP
Balçova İlçe Başkanı Murat
Aküzüm'le birlikte CHP Genel
Başkanı Özgür Özel'i ziyaret
etti. Görüşmede genç belediye
başkanlarına güvendiğini
belirten Özel, "Gençlerin
arkasındayız. Başaracağınıza
inanıyorum" dedi. CHP Grup
Toplantısı'na katılarak Genel
Başkan Özel'in konuşmasını
dinleyen Yiğit, ardından makam
ziyareti gerçekleştirdi. Yiğit'in eşi
Ayşegül Yiğit, kızı Yaz ve oğlu Ali Yiğit ile
İlçe Baskanı Murat Aküzüm kendisine

eşlik etti. Balçova'da gerçekleştirdiği
çalışmaları anlatan Onur Yiğit,
hedeflenen projelerle ilgili de bilgi verdi.

Olumlu ve sıcak havada
gerçekleşen ziyaret hatıra
fotoğrafıyla sonlandı. Başkan
Yiğit’in ikinci ziyareti, CHP Balçova
İlçe Örgütü ile birlikte Anıtkabir’e
oldu. Ulu Önder Gazi Mustafa
Kemal Atatürk’ün anıtına çelenk
sunan Yiğit, Anıtkabir Özel
Defteri’ni de imzalayan Başkan
Yiğit, “Asla yorulmayacağımıza,
vazgeçmeyeceğimize ve bıraktığınız
mirası gelecek kuşaklara taşımak
için var gücümüzle çalışacağımıza,

belediye emekçilerimiz ve Balçovalılar
adına söz veriyorum” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Başkan Yiğit'ten Ata’ya ve Lider'e ziyaret

Batı’da
işler
karıştıkça
karışıyor!

Batı’da derken, başta ABD ve
Avrupa’da bir türlü sular durulmuyor. Pek
durulmaya da niyeti yoktur. Bir gün de
olaysız geçsin. Bir türlü geçmiyor. Bir
atasözü var: Nerede çokluk, orada her
kafadan ses gelir… Bu da, yerel, ulusal ve
uluslararası alanda her an yeni bir olayın
habercisi…

Yazımı okuyan okurlarımdan,
Türkiye’de bu kadar sorun varken, ekonomi,
yetersiz emekli maaşları, başını alıp giden ev
kiraları, astronomik rakamlara çıkan market
ve alım gücü her gün düşen yoksulluğa
mahkûm edildiğimizi neden yazmıyorsunuz?
Bu sorunları da yazıyorum. İzmir de TGS
öncüğünde Gazeteciler (Geçinemiyoruz.
Açlığa mahkûm olduk) diye sokaklara çıkıp
yürüdüler. Bizler de aynı sorundan
muzdaribiz…

Batıyı, Amerika ve Avrupa’yı her zaman
yazmak zorundayız. Göbeğimiz bağlıyız ve
bizi ülkemizi her konuda ilgilendirdiği için
yazmak zorunda kalıyoruz… Takibi, kafa
karıştırıcı senaryolar ardı ardına geliyor.
Neden mi önemli. Amerika bir süper güç
ve orada bırakın mermiyi, havada uçan
kuş bile tüm sistemi ve düzeni
etkileyebilir nitelikte olur…

Biden’in sonunda istifa etmesi, Başkan
Yardımcısı Kamala Haris’in aday olmak
istemesi, Demekrotlar’dan vize alabilecek
mi? Trump’a yapılan suikast girişimi
Amerikan başkanlık seçimlerin seyrini
değiştirir mi? Belki de bin bir sorunun
içerisinde en çok merak edilen sorudur…

Suikast kelimesini kullanıyorum zira
Amerikan basını tam da bu kelimeyi
kullandı. Şimdi bakıyoruz. Daha önce
Amerikan başkanlığı yapmış ve şu an da
yeniden başkanlığa aday ve kazanmasına
olanaklı gözüyle bakılan birine bu yapılan
girişim bence tüm dünyayı tedirgin
etmelidir…

Olayı planlayanlar, uygulayan kişi veya
kişiler üzerinde araştırmalar derinleşerek
devam ediyor. FBI, CIA ve tüm koruma
ekiplerine rağmen, nasıl suikast girişimde
bulunulabilindi?

Neden? Bu sorunun cevabı herkes çok
merak ediliyor… İzlediğimiz görüntülerde
bir anlık bir hareket ile hedef şaşıyor…
İnsanların gözleri önünde hedef alınıyor.
Amerikan tarihinde suikasttan ötürü
hayatını kaybeden başkanlar akıllara geliyor.
Batı demokrasisinde olmaması gereken
yaşanmaması beklenen olaylar…

Derin Devlet tarafından yazılarak
Biden’in okuması için eline tutuşturulan
kağıtta, mevcut zaman diliminin seçim
öncesi bir dönem olduğunu hatırlatarak;
“yükselen tansiyonun düşürülmesi” çağrısı
yaptı. Elbette ABD'de “şiddete yer yoktur”
mesajı netti. Sorduğum soruyu yeniden
sormak istiyorum. Bu yaşanan durum, ABD
Başkanlık seçimlerin seyrini değiştirir mi?

Aslında ne kadar üzücü ve bir o kadar da
ilginç bir durumdayız.  Bir insana suikast
girişiminde bulunuluyor. Kim olduğu, ülkesi,
kültürü, sosyal ve ekonomik durumu hiç
önemli değil. Bir insan, bir insana bunu nasıl
yapabilir diye değil. Siyasal sonuçları ne
olacak düşüncesiyle ne olur diye yazıyoruz…
Nedenlerini konuşuyor, sonuçları üzerinden
senaryolar yazıyoruz…

İsimlerin, ülkelerin, siyasal makamların
ve ekonomik durumlarının önemi olmadan
yazıyorum. Kabul edilemez. İnsanın insana,
insan hayatına saldırması da… Ülkenin,
ülkeye saldırısı da… Biz gelişelim kalkınalım
diye beklerken, çok güvendiğimiz demokrasi
sistemini savunduğumuz bu ülke ABD de
kartlar yeniden dağıtılmasın… Bir insanın
hayatı çok kıymetlidir. Bütün insanların
hayatı çok kıymetlidir. Görüşü, duruşu,
ideolojisi, ülkesi, milleti ne isterse olsun…
Bunun bilir bunu söylerim. İsrail’in acımasız
ve savunmasız Gazze ve Filistin’e saldırıp
günahsız insanları, kadın, çocuk demeden
öldürmesine de karşıyım ve kınıyorum. Bu
insan kasabının durdurulması gerekir…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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‘İlçemizi birlikte
güzelleştireceğiz’
Bayraklı Belediye Başkanı İrfan

Önal’ın mahalle ziyaretleri
kapsamındaki son durağı Onur
Mahallesi oldu. Muhtar Hatice
Arslan ve bürokratlarla
mahalleyi sokak sokak gezen
Önal, esnaf ve vatandaşlarla da
bir araya geldi. Talep, şikayet ve
öneriler alınarak, yapılacak
çalışmalar kararlaştırıldı.
Başkan Önal, “Mahallemizi
baştan sona gezerek
eksikliklerimizi belirledik,
notlarımızı aldık, ilgili
birimlerimize talimat verdik. Her
mahallemizde eşit ve adil hizmet
üretmek, vatandaşımızın yanında
olmak için çalışmalarımıza her
geçen gün yenilerini ekleyerek
devam ediyoruz. Bayraklı'nın her
mahallesini ve sokağını birlikte
güzelleştireceğiz” dedi. 
(Haber Merkezi)

Karşıyaka’nın yol
haritası, ‘üretmek’
Daha yaşanabilir bir Karşıyaka için fiziki
hizmetlerine hız veren Karşıyaka
Belediyesi, yerel seçimlerden bu yana
yaklaşık 8 bin 500 metrekare alanda
asfalt yama, parke döşeme ve tamirat
uygulamaları gerçekleştirdi.

Çalışmalarda kullanılan
malzemeleri belediye

tesislerinde üreterek
tasarruf
sağladıklarını da
belirten Başkan
Yıldız Ünsal
“Vatandaşlarımızdan
gelen taleplere hızla

yanıt veriyor, gerekli
işlemleri tamamlıyoruz.

Tesislerimizde
gerçekleştirdiğimiz üretimler sayesinde
en düşük maliyet ile en nitelikli ve hızlı
şekilde ihtiyaçlara çözüm sağlıyoruz. Bu
hizmetlerde altın teri döken tüm mesai
arkadaşlarıma özverili çalışmaları için
teşekkür ediyorum. ‘Üreten
belediyecilik’ anlayışımızla kentimize
hizmet etmeye devam edeceğiz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Küresel ölçekte kaydedilen en sıcak
gün 21 Temmuz, İzmirli vatandaşlar
arasında büyük deprem korkusuna yol
açtı. Hafızasında 26 Temmuz 1971’deki
6.8 büyüklüğündeki Bingöl Depremi, 17
Ağustos 1999’daki 7.4 büyüklüğündeki
İzmit Depremi, 19 Eylül 1985’deki 8.0
büyüklüğündeki Mexico City Depremi,
21 Eylül 1999’daki 7.6 büyüklüğündeki
Chi-Chi (Taiwan) Depremi, 15 Temmuz
2009’daki 7.8 büyüklüğündeki New
Zealand Fiordland Depremi olan
vatandaşlar riskler konusunda objektif
değerlendirmeler duymak istiyor. Halkın
büyük kaygılarına yol açan soruyu
deprem bilimci jeofizik mühendisi Prof.
Dr. Övgün Ahmet Ercan Ege Telgraf’a
değerlendirdi. Ercan, “Depremlerin
nedeni iklim değişikliği değil.
Depremlerin oluş nedenleri yerin 30 ile
50 kilometre derinliğindeki mağma
hareketleridir. Mağma hareketleri
depremlerin olup olmayacağındaki ana
faktördür. Havanın çok sıcak ya da çok
soğuk olması deprem sebebi değildir
bilimsel olarak. Halk arasında dolaşan
söylentinin bilimsel bir gerçekliği
yoktur!” dedi. 

‘BANA GÖRE CİNAYET!’
Deprem konusunda Türkiye'de bir

tezatlığın olduğunu vurgulayan Prof. Dr.
Ercan, “Türkiye 1. derece deprem kuşağı
üzerinde değil. Buna rağmen
depremlerin felakete dönüştüğü ülke
sıralamasında dünya üçüncüsü.
Ülkemizde depremin daima olacağının,
olmaması halinde bir şeylerin ters
gittiğinin bilinmesi gerekir. Ters giden
şeylerin araştırılması gerekir.
Depremlerin felakete dönüşmemesi,
depremde ölmenin kader olmadığının
bilinmesi gerekiyor. Bornova Ovası'nı,
Bayraklı Ovası'nı yapılaşmaya açmayın
diyorum. Bornova Ovası'nın, Bayraklı
Ovası'nın yapılaşma yasaklı alan olması
gerekiyor. Tüm uyarılarımıza rağmen 30
Ekim 2020 Cuma günü gerçekleşen olay
bir cinayettir bana göre. Bilimin
kullanılmadan oraların yapılaşmaya
açılması hele hele depremden sonra
yıkılan yapıların yerine yine orada
yapıların yapılması bir cinayettir.
Depremde alınmadık bir derstir. İzmir'in
en yüksek binaları oraya en kötü olan
yere yapılmaya devam ediyor” ifadelerini
kullandı. 

KURTULUŞ DAĞLARDA
İzmir’in dağlık bölgelerindeki

alanların yapılaşmaya açılması
gerektiğine vurgu yapan Prof. Dr. Ercan,
“Depreme dayanıklı yapıların
oluşturulmasında coğrafi konumun kritik
bir rol oynuyor. Dağlık alanlar, genel
olarak daha sert kaya yapıları ve stabil
zeminler sunuyor. İzmir'de Yamanlar
Dağı'nın yapılaşmaya açılmasını 30-40
yıldır söylüyorum. Sonunda açıldı ama
yapılaşmayı açmak yetmiyor. Oralara

gidecek insanlara  eğlence alanları,
hastaneler, sportif etkinlik alanları gibi
sosyal donatılar da sağlanmalıdır.
İnsanlar, yaşam kalitesini artıran bu tür
olanaklara sahip olmadıkça dağlara
taşınmak istemez. Sosyal donatıları eğer

Karşıyaka'da bir kesiminde
bulundurursanız insanlar dağa çıkmaz.
Güvenli evlere taşınmazlar. Ama İzmir'in
kurtuluşu da özellikle dağların sağlam
zeminlerinin bulunduğu tarafta” diye
konuştu.

‘ALKIŞLIYORUZ AMA...’
TOKİ konutlarının depreme

dayanıklılığı konusunda genel olarak
olumlu görüşlere sahip olduğunu ama
bazı uygulamalarda dikkat edilmesi
gereken noktalar olduğuna da vurgu
yapan  Ercan, “Gerek yerel yönetimler
gerekse merkezi yönetim deprem
bilimcilerle görüş alışverişi yapıyor.
TOKİ, özellikle deprem riski yüksek

bölgelerde sağlam ve güvenli konutlar
inşa etmeye çalışıyor. Bu, büyük bir adım
ve takdir edilmesi gereken bir çaba.
TOKİ’nin depreme dayanıklı toplu
konutlar alkışlanacak bir durumda. Ama
TOKİ yasasıyla onu kullanarak bazı

çıkarcı çevreler kentsel dönüşüm
yapıyoruz derken kamunun elindeki
askeriyeninki gibi arazileri  bazı bireysel
çıkarlar uğruna yapılaşmaya açıyor.
Bunlar güzel şeyler değil!” şeklinde
konuştu. 

ÇEVRE MERKEZLİ KENTLER
Kentsel dönüşümde yenikent

modellerinin geliştirildiğine dikkati
çeken öğretim görevlisi Dr. İlker
Kahraman, “Dünyada yenikent
modelleri deneniyor. Yenikent
modellerinde tek bir merkez yerine
farklı merkezlerin oluşturulması çokça
uygulanan sistemlerden biri. Bizde ne
yazık ki kent merkezinde çok kalabalık

bir etkileşim yapılıyor. Onun yerine
yabancıların ‘subir’ dediği; çevre
merkezli ve buralara nüfusun
dağıtılması hem yatay yapılaşmayı
etkiler ve tetikler hem de merkezlerin
çoğalmasıyla beraber asıl şehir merkezi
olarak isimlendirilen alandaki trafik ve
altyapı problemlerinin de önüne
geçilmiş olur. Bu doğru bir yaklaşım.
Türkiye'de bunu çözebilecek doğru
plancılar var. Ama o planlamanın bizim
ihtiyaçlarımızı karşılayacak çeşitli
unsurlarla birleşmesini sağlamak
gerekir. Bu da itfaiyesinden
hastanesine, çöp toplanmasından
polisine kadar her şeyin planlanması
gerekiyor. Bunu sağladığımızda daha
sağlıklı bir kentleşmeye doğru
gidebiliriz” dedi. 

‘TAM BİR GARABET’
Yerel yönetimlerin TOKİ

hareketlerini kontrol etmesi gerektiğini
kaydeden Dr. Kahraman, “Yerel
yönetimler depreme dirençli kentsel
dönüşümleri başarıyla yapabilir.
TOKİ'nin mesela Selçuk'ta yaptığı şey
çok yanlış. TOKİ'nin hareketlerinin de
kontrol edilmesi gerekir. O yüzden
merkezi hükümetin yanlış kararlarının
tekrar elden geçmesi çok daha doğru
olur. TOKİ'nin Selçuk'ta yaptığı bir
garabet var, Selçuk'un girişinde. Niye
yapıldığını kimsenin bildiğini
zannetmediğim bir yapılaşma var. Bunun
gibi yaklaşımların, beceriksiz
yaklaşımların önüne geçilmesi gerekir.
Çünkü bunlar kente çok uzun soluklu
problemler olarak dönmekte. Yeni başka
problemler yarattıkları için de bizim için
doğru, doğal kabul edilebilecek ve
başarılı olarak lanse edilebilecek
yaklaşımlar kesinlikle değil” ifade etti.

İki gündür, benim için İzmir’e en yakın
huzur noktalarından birinde,
Şirince’deyim. Şirince’ye tepeden

hâkim bir konumdan bakan, Şirince’nin
mimarisi, doğası, kültürü ve
dönüşümünün öncüsü Nişanyan
Evleri’nde kalıyorum.

Nişanyan Evleri’nin işletmecisi,
profesyonel turist rehberi, gastronomi
araştırmacısı Müjde Tönbekici’nin
mutfak kültürüne dair araştırmaları,
geniş bir perspektif sunan sohbeti ve
anlatımları bugüne kadar bir şekilde
uzak kaldığım gastronomiye daha fazla
ilgi duymama sebep oldu.

Her Şirince seyahatinin ardından
aldığım küçük notlar üzerinden
internetin derinliklerinde bir şeyler
araştırırken kendini bulma hissi tarif
edilemez güzellikte.

Şirince’ye bu kez gelmemin
sebebi de yine gastronomi
oldu. Kadim ekmek kültürünün
izini süren Müjde
Tönbekici, Prof. Dr. Ali
Güveloğlu ve Prof. Dr.

İlknur Taş hocalarımızla bir araya
gelip Hitit ve Roma döneminde
Anadolu’da pişirilen, tüketilen
ekmekleri kayıt altına aldık.

Arpanın, yabani buğdayın,
mercimeğin, çavdarın, bezelyenin,
kara burçağın, nohutun ana vatanı
olan kadim Mezopotamya,
günümüzden 10 bin yıl önce tarım
devrimine ev sahipliği yapmış.
Farklı metinlerde Bereketli Hilal
olarak da adlandırılan bu coğrafya
insanlık tarihi için oldukça önemli.

Dünyada tarihi akışı değiştiren ve
büyük heyecan uyandıran ve Taş
Tepeler olarak da adlandırılan
Göbeklitepe başta olmak üzere,
Karahantepe, Boncuklutepe gibi tarihi
duraklar Anadolu’nun zenginliklerinin
birer yansıması.

Hitit Üniversitesi Tarih Bölümü
Başkanı Prof. Dr. İlknur Taş hocanın
Hititler’in çivi yazılı kil tabletlerinde yer
alan metinlerden çevirdiği Hitit
ekmekleri ile Rize Recep Tayyip Erdoğan
Üniversitesi Tarih Bölümü, Eski Çağ
Tarihi Anabilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Ali
Güveloğlu’nun araştırdığı Roma dönemi
ekmeklerinin tariflerini birlikte uygulayıp
görsel kayda aldık.

Uzunca bir süre devam eden
araştırma ve araştırmaları yazıya
geçirme sürecinin ardından adım

attığımız bu girişim birçok açıdan
heyecan verici.

TAŞ DEĞİRMENDEN EKMEĞE
Antik Roma’da Bir Gurme, Çeviri

Yorum ve Uygulamalarla Apicius'un
İzinde kitabıyla Roma dönemi mutfağını
kayıt altına alan Müjde Tönbekici ve Prof.
Dr. Ali Güveloğlu’nun birlikte çıktığı bu
yolda, Hititler alanında uzman olan Prof.
Dr. İlknur Taş’ın da sürece dahil
olmasıyla hem Türkiye hem de dünya için
çok kıymetli bir proje hayata geçmiş

oldu.
Projenin hazırlık sürecinde taş

değirmenlerde öğütülen çeşitli buğday
ve arpalar, günümüzden binlerce
yıl önce ekmeğe katılan
malzemelerle birleşip Şirince’de
Müjde Tönbekici’nin evinin
bahçesindeki taş fırında ekmeğe
dönüştü. 

Proje kapsamında uzun
araştırmalar sonucunda ortaya
çıkarılan tarifler önümüzdeki
dönemde kitaba dönüşüp hem
tarihçiler hem de gastronomi
konusunda merakı olan farklı
kişiler için ilham kaynağı olacak.

Bir sonraki aşamada ise aynı
ekip Anadolu’nun farklı
noktalarını ziyaret edip
günümüzde geleneksel olarak
ekmek pişiren bilge insanların
izini sürecek. Proje ile ilgili
süreçle ilgili tüm paylaşımlar

‘ArkeoMutfak’ adlı Instagram hesabından
paylaşılıyor. 

Konuya merakı olan ve ekmeğin
coğrafyamızdaki serüvenine tanık olmak
isteyenler sosyal medya üzerinden
takipte kalabilir.

Bu heyecan verici deneyimin bir
parçası olmak beni hem gururlandırdı
hem de bir hayli heyecanlandırdı. Bu
kapsamda bu projeye emek veren, zaman
harcayan hocalarımıza ve özellikle de
Müjde Tönbekici’ye bir kez daha teşekkür
etmek isterim.

SICAKTA DEPREM KABUSU
GÖRENLERE KRİTİK UYARI!

TOKMAKOĞLU 

Kadim
ekmek
kültürünün
izinde…

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com
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Geçtiğimiz günlerde dünyada şimdiye kadar
kaydedilen en sıcak günü yaşadık. Deprem
korkusu yaşayanlara bilim insanlarından

kritik uyarı geldi: Kentsel cinayet
işlemeyin!

Geçtiğimiz günlerde dünyada şimdiye kadar
kaydedilen en sıcak günü yaşadık. Deprem
korkusu yaşayanlara bilim insanlarından

kritik uyarı geldi: Kentsel cinayet
işlemeyin!

Geçtiğimiz günlerde dünyada şimdiye kadar
kaydedilen en sıcak günü yaşadık. Deprem
korkusu yaşayanlara bilim insanlarından

kritik uyarı geldi: Kentsel cinayet
işlemeyin!

Geçtiğimiz günlerde dünyada şimdiye kadar
kaydedilen en sıcak günü yaşadık. Deprem
korkusu yaşayanlara bilim insanlarından

kritik uyarı geldi: Kentsel cinayet
işlemeyin!

Geçtiğimiz günlerde dünyada şimdiye kadar
kaydedilen en sıcak günü yaşadık. Deprem
korkusu yaşayanlara bilim insanlarından

kritik uyarı geldi: Kentsel cinayet
işlemeyin!

Geçtiğimiz günlerde dünyada şimdiye kadar
kaydedilen en sıcak günü yaşadık. Deprem
korkusu yaşayanlara bilim insanlarından

kritik uyarı geldi: Kentsel cinayet
işlemeyin!

Geçtiğimiz günlerde dünyada şimdiye kadar
kaydedilen en sıcak günü yaşadık. Deprem
korkusu yaşayanlara bilim insanlarından

kritik uyarı geldi: Kentsel cinayet
işlemeyin!

Geçtiğimiz günlerde dünyada şimdiye kadar
kaydedilen en sıcak günü yaşadık. Deprem
korkusu yaşayanlara bilim insanlarından

kritik uyarı geldi: Kentsel cinayet
işlemeyin!

Geçtiğimiz günlerde dünyada şimdiye kadar
kaydedilen en sıcak günü yaşadık. Deprem
korkusu yaşayanlara bilim insanlarından

kritik uyarı geldi: Kentsel cinayet
işlemeyin!
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Konak’ta ilk 100 günlük hizmet süresini
dolduran Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, seçim vaatlerini peş peşe
yapılan açılışlarla yerine getirdi. İlk 100
günde, özellikle emeklilerin yüzünü
güldüren “Mutluluk Kahvesi”, istihdama
yönelik “İş’te Konak Personel İstihdam
Ofisi”, sağlık hizmeti ve sosyal hizmetler
alanında ise “Psikososyal Destek
Merkezi” açıldı. Kentsel dönüşümle
beraber doğalgaz için de düğmeye basan
Başkan Mutlu, “Seçim döneminde Konak’ı
karış karış, kapı kapı gezerek
komşularımızı dinlemiştik. Her
kelimelerini not ettik ve göreve başlar

başlamaz, verdiğimiz sözleri yerine
getirmek için bürokratlarımızla, tüm
mesai arkadaşlarımızla ve meclis
üyelerimizle birlikte canla başla çalıştık.
İlk 100 günde Konaklı komşularımızın
talep ve ihtiyaçları doğrultusunda, ‘Adil
Kent Eşit Yurttaş’ diyerek hizmet ürettik.
Bundan sonra da aynı özveriyle çalışmaya
devam ediyoruz. Çalışmalarımızı
makamda oturarak, uzak durarak değil,
bizzat sahada yer alarak
gerçekleştiriyoruz. Her gün başka bir
mahalledeyiz, Makamda değil Konaklı
komşularımızın yanında hizmet
üretiyoruz” dedi. Seçim vaatlerini bir bir

yerine getiren Mutlu, temizlik seferberliği
başlattı, kaldırımlar yayaların
uygulamasına geçildi, özellikle Gültepe,
Gürçeşme ve Beştepeler bölgelerinde
beklediği kentsel dönüşüm çalışmaları da
parselasyon aşamasına geçti. Güvenli
yollar için tam gaz mesai yapıldı, yeni araç
alımları için düğmeye basıldı, “Adil kent,
eşit yurttaş” uygulaması başladı,
kadınların sesi artık daha güçlü çıktı.
Stratejik plan ortak akılla hazırlanmaya
başladı. Konak her zaman tek yürek oldu
mutluluk parklara yansıdı. Mutlu Çocuklar
Sokağı kuruldu ve sokaktaki can dostlar
emin ellere teslim edildi. (Haber Merkezi)

KONAK’TA 100 GÜN MUTLULUĞU…
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Narlıdere Belediyesi,
hizmet kalitesini artırmak ve
vatandaşların taleplerine
daha hızlı çözüm üretmek
amacıyla Komşu İletişim
Merkezi’ni (KİM) hayata
geçirdi. Belediye ile iletişime
geçmek isteyen vatandaşlar
artık Komşu İletişim
Merkezi’ne şahsen başvuru
(halk masası), sosyal medya
(narliderekim), whatsapp ve
çağrı merkezi (0553 0 376
000) ile web sitesi üzerinden
kolaylıkla ulaşabiliyor.
Başkan Erman Uzun,
“Komşu İletişim Hattı ile
vatandaşlarımıza artık daha
yakınız. Narlıdere KİM ile

komşularımızın istek,
şikâyet ve taleplerine daha
kısa sürede çözüm üretecek,
vatandaş memnuniyetini
daha yukarılara çıkaracağız.
Tüm mesai arkadaşlarımızla
birlikte, samimiyet ve
hoşgörülü ile
vatandaşlarımıza olan
hizmet sorumluluğumuzu
yerine getireceğiz.
Hizmetlerimizin
kalitesindeki verimliliği ve
etkinliği artırarak
komşularımıza Narlıdere’de
yaşamanın huzur ve
mutluluğunu daha çok
hissettirmek istiyoruz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

CHP’nin Yerel Yönetimlerden Sorumlu
Genel Başkan Yardımcısı Gökan Zeybek,
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, CHP
Bornova İlçe Başkanı Ertürk Çapın ve ilgili
bürokratlar ile muhtarların eşliğinde
Bornova’daki projeleri ve çalışmaları
yerinde inceledi. 

Zeybek programına Yıldırım Beyazıt
Caddesi’nde devam eden asfalt serim
çalışmasıyla başladı. Sokak sokak gezen
Gökan Zeybek, Çamdibi’nde mahalle
kahvesine oturarak çay içip vatandaşlarla
sohbet etti. Mahalle sakinleri ile birebir
temas kurarak onların görüş ve taleplerini
dinledi. Bornova genelinde 9 noktada
ihtiyaç sahipleri için kurulan Kent Market’i
ziyaret eden Zeybek, Çamdibi Atatürk
Parkı içinde hizmete açılan Kent
Lokantası’nda da Bornovalılarla birlikte
yemek yedi. Ardından kısa süre içinde
hizmete açılacak olan Meslek Edindirme
Kurs Merkezi’nde incelemelerde bulundu.
Kazım Dirik Mahallesi'nde moto kuryeler
için yeniden düzenlenen Tümgeneral
Mehmet Suphi Kula Parkı’nda devam

çalışmaları inceleyen Zeybek, kuryelerin
park edeceği kısmın betonunu attı.
Bornova Belediyesi Başkanı Ömer Eşki,
Gökan Zeybek’e, Kent Marketlerden Kent
Lokantalarına, yeni ilçe meydanından tır
parkına kadar Ağustos sonuna kadar
tamamlanacak 21 proje hakkında detaylı
bir sunum yaptı. Genç belediye

başkanlarına güvendiklerini vurgulayan
Zeybek, “Bu bir takım oyunu, ekip olarak
çalışıyoruz. Başarılı olmama gibi bir
seçeneğimiz yok. Halkımızın güvenini boşa
çıkarmayıp çalışmalıyız” ifadesini kullandı.
Başkan Ömer Eşki ise "Halkımıza layık
olmak için var gücümüzle çalışıyoruz"
dedi. (Haber Merkezi)

YEMEK HİZMETİ ALINACAKTIR
MENDERES İLÇE MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜ - MİLLİ EĞİTİM BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de (Basın: 2066034)

2024 / 2025 EĞİTİM VE ÖĞRETİM YILINDA İZMİR İLİ / MENDERES İLÇESİNDE TAŞIMA
KAPSAMINDA BULUNAN İLKOKUL/ORTAOKUL /LİSE ÖĞRENCİLERİNE MALZEME DÂHİL
90 GÜN 57330 ÖĞÜN ÖĞLE YEMEĞİ YEMEK PİŞİRİLMESİ, DAĞITILMASI VE YEMEK
SONRASINDAKİ İŞLERİN hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine
göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden
alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/955826 
1-İdarenin
a) Adı : MENDERES İLÇE MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜ- MİLLİ 

EĞİTİM BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi : Kasımpaşa Mahallesi Atatürk Cad. Hükümet Binası 115/3 

(3.kat) 35470 MENDERES MENDERES/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2327821477 - 2327821305
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : 2024 / 2025 EĞİTİM VE ÖĞRETİM YILINDA İZMİR İLİ / 

MENDERES İLÇESİNDE TAŞIMA KAPSAMINDA BULUNAN 
İLKOKUL/ORTAOKUL /LİSE ÖĞRENCİLERİNE MALZEME 
DÂHİL 90 GÜN 57330 ÖĞÜN ÖĞLE YEMEĞİ YEMEK 
PİŞİRİLMESİ, DAĞITILMASI VE YEMEK SONRASINDAKİ 
İŞLERİN

b) Niteliği, türü ve miktarı : 90 İŞ GÜNÜ 57.330 ÖĞÜN ÖĞLE YEMEĞİ
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Menderes Altıntepe Ortaokulu Altıntepe Şht. Onb. Güray 
Güneş İO Çamönü Naile Karadeniz Ortaokulu Çamönü Naile
Karadeniz İlkokulu Değirmendere İlkokulu Değirmendere 
Ortaokulu Dereköy Mualla Nusret Sezel Ortaokulu Develi 
Ortaokulu Develi İlkokulu Karakuyu İlkokulu Karakuyu 
Ortaokulu Küner Şht Bnbş Ercan İlkokulu Küner Şht Bnbş 
Ercan Ortaokulu Yeniköy İlkokulu Yeniköy Ortaokulu Şht 
Kaym. Muhammet Fatih S. And. İHL ve Ortaokulu Menderes 
Belediyesi ÇPAL

ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihi 09.09.2024, işin bitiş tarihi 17.01.2025
d) İşe başlama tarihi : 09.09.2024
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 22.08.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : Menderes İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından

fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği veya yeminli mali
müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk ilan tarihinden sonra
düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın
korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir. 
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve teklif edilen
bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini
gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.3.2. Kapasite raporuna ait bilgiler:
İstekliler; ilgili mevzuat gereği yetkili olan kurum veya kuruluşlardan (Ticaret ve/veya Sanayi
Odası yada Meslek Odası vb.)  mevzuatına uygun olarak düzenlenmiş, ihale tarihi itibarı ile
geçerliliği olan, günlük üretim miktarı yemek verilecek öğrenci sayısının 2/3 ü (425 adet/gün
tabldot kapasiteli) kadar  kapasite raporu yeterlik bilgileri tablosunda beyan edilecek ve
idarenin isteği halinde sunulacaktır. (Yüklenicinin iş ortaklığı olması halinde kapasite
raporuna ilişkin yeterlik kriteri ortaklardan biri, birkaçı veya tamamı tarafından sağlanabilir.)
4.3.3. Kalite ve standarda ilişkin belgelere ait bilgiler:
Hizmet Yeterlilik Belgesi
Kalite yönetim sistem belgesi ve çevre yönetim sistem belgesi Türk Akreditasyon Kurumu tarafından
akredite edilen belgelendirme kuruluşları veya Uluslararası Akreditasyon Forumu Karşılıklı Tanınma
Antlaşmasında yer alan ulusal akreditasyon kurumlarınca akredite edilmiş belgelendirme kuruluşları
tarafından düzenlenmesi zorunludur. İsteklilerden bu bilgilerin tevsik edilmesinin istenilmesi halinde,
söz konusu belgelerin, bu belgelendirme kuruluşlarının, Uluslararası Akreditasyon Forumu Karşılıklı
Tanınma Antlaşmasında yer alan ulusal akreditasyon kurumlarınca akredite edilmiş belgelendirme
kuruluşu olduklarının ve bu kuruluşlarca düzenlenen belgelerin geçerliliğini sürdürdüğünün, Türk
Akreditasyon Kurumundan alınacak bir yazı ile teyit edilmesi gerekir. İhale tarihi veya bu tarihten
önceki bir yıl içinde alınan teyit yazıları geçerlidir. Ancak, Türk Akreditasyon Kurumu tarafından
akredite edildiği duyurulan belgelendirme kuruluşları tarafından düzenlenen ve TÜRKAK
Akreditasyon Markası taşıyan belge ve sertifikalar için Türk Akreditasyon Kurumundan teyit alınması
zorunlu değildir. Bu belgenin ihale tarihinde geçerli olması yeterlidir.
İş ortaklıklarından birinin istenilen belgeye ilişkin bilgiyi belirtmesi yeterlidir. 
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1. Kamu veya Özel Sektörde gerçekleştirilmiş malzemeli/malzemesiz yemek hazırlama,
pişirme, dağıtım ve sonrası hizmetleri benzer iş olarak kabul edilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Malzemeli Yemek/0,79
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri
açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

“Halkımızın güvenini boşa
çıkarmayıp çalışmalıyız”
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İzmir Büyükşehir Belediyesi ve Türkiye Sağlıklı Kentler Birliği Başkanı Dr. Cemil
Tugay, birliğin Burdur’da yapılan ilk encümen toplantısından önemli mesajlar verdi

Türkiye Sağlıklı Kentler
Birliği’nin yeni dönemindeki ilk
encümen toplantısı Burdur’da
yapıldı. Burdur Belediyesi’nin ev
sahipliğindeki toplantıya; İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı ve
Türkiye Sağlıklı Kentler Birliği
Başkanı Dr. Cemil Tugay, Burdur
Belediye Başkanı Ali Orkun
Ercengiz, Osmangazi Belediye
Başkanı Erkan Aydın, İstanbul
Bahçelievler Belediye Başkanı
Hakan Bahadır ve Eskişehir
Tepebaşı Belediye Başkanı Dt.
Ahmet Ataç katıldı. Türkiye
Sağlıklı Kentler Birliği Encümen
Toplantısı öncesi basın açıklaması
yapan İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı ve Türkiye Sağlıklı
Kentler Birliği Başkanı Dr. Cemil
Tugay; “Bu dönemde göreve yeni
gelen arkadaşlar ile göreve devam
etmekte olan belediye başkanları
olarak geçenlerde yaptığımız genel
kurulda Sağlıklı Kentler Birliği
yönetim kurulunu oluşturduk.
Bugün de ilk yönetim kurulu
toplantımızı gerçekleştiriyoruz. İlk
toplantımızı Burdur’da yapıyoruz
ve ilk toplantımızın gündeminde,
önümüzdeki döneme ışık tutacak,
yön verecek gündem maddelerimiz
var. Bu dönemde hep beraber
üyelerimizle, yönetimimizle ortak

hedef geliştirerek güzel bir dönem
geçirmek, Türkiye’nin halk sağlığı,
toplum sağlığı, çevre sağlığı ile
ilgili çalışmalar yapmak istiyoruz”
dedi.

Türkiye Sağlık Kentler Birliği

Encümen Toplantısı’nın Burdur’da
yapılmasından duyduğu
memnuniyeti dile getiren Burdur
Belediye Başkanı Ali Orkun
Ercengiz, Türkiye Sağlık Kentler
Birliği Başkanı ve İzmir

Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay ve encümen üyelerine
teşekkür etti. Toplantının ardından
Burdur Belediye Başkanı Ali
Orkun Ercengiz, Türkiye Sağlık
Kentler Birliği Başkan ve encümen
üyelerini Burdur Belediyesi El
Sanatları Merkezi’ni gezdirdi.
Encümen toplantısı için Burdur’a
giden Başkan Tugay’a eşi Öznur
Tugay eşlik ederken, toplantının ev
sahipliğini yapan Burdur Belediye
Başkanı Ali Orkun Ercengiz ise
konuklarını eşi Hülya Ercengiz ile
birlikte ağırladı. (Haber Merkezi)

İzmir
Büyükşehir
Belediyesi Meslek Fabrikası
Şube Müdürlüğü tarafından
verilen Oksijen Kaynakçılığı
Kursu’ndan mezun olan üç
kadın kursiyer, İzmir’de faaliyet
gösteren iklimlendirme ve
soğutma firmasında işbaşı yaptı.
Kaynak ustası kadınlar,
hemcinslerinin her alanda
başarılı olabileceğini kez daha
ortaya koydu. İzmir Büyükşehir

Belediyesi
Meslek

Fabrikası Şube
Müdürlüğü, Aile

ve Sosyal Hizmetler
Bakanlığı ile Çalışma ve Sosyal
Güvenlik Bakanlığı iş birliğinde,
Birleşmiş Milletler Kalkınma
Programı (UNDP) ve Sabancı
Vakfı tarafından yürütülen
Geleceğini Kuran Genç
Kadınlar Projesi’nin İzmir’deki
uygulama paydaşı olarak
Oksijen Kaynakçılığı Kursu
düzenledi. UNDP, İnci Vakfı,
İmbat İklimlendirme ve

Soğutma Sistemleri ile
Karabağlar Atatürk Mesleki ve
Teknik Anadolu Lisesi iş
birliğiyle yapılan kursa katılan
kadınlar, oksijen kaynakçılığının
inceliklerini öğrendi. Kursu
başarıyla tamamlayan Yaprak
Zöngür, Özge Bektaş ve Tuğçe
Bırak, İmbat İklimlendirme ve
Soğutma Sistemleri’nde işbaşı
yaptı. İstedikleri iş kolunda
istihdam edilmenin sevincini
yaşayan kadınlar, erkek egemen
sektörlerde de var
olabileceklerini kanıtladıklarını
söyledi. (Haber Merkezi)

Karavan parkı 
sayısı artıyor

Meslek Fabrikası “kadın 
kaynakçılar” kazandırdı 

İzmir Büyükşehir Belediyesi,
karavanların oluşturduğu park sorununu
çözmek, karavan sahiplerinin güvenli
parklanmasını sağlamak için çalışmalarını
sürdürüyor.  İZELMAN AŞ Otoparklar
Müdürlüğü tarafından nisan ayında Aşık
Veysel Rekreasyon Alanı’nda işletmeye
açılan otoparkta, binek araçlar için 163,
karavanlar için de 89 park yeri hazırlandı.
Otopark, hem abonelik sistemine hem de
günlük ve saatlik girişlere göre 24 saat
esasıyla güvenlik görevlileri kontrolünde
işletiliyor. Otopark alanında araçların giriş
ve çıkışları ise güvenlik kameraları
tarafından kayıt altına alınıyor. İzmir
Büyükşehir Belediyesi, karavanların park
edebilmesi için bir alana daha karavan
otoparkı açmaya hazırlanıyor. İnciraltı
Terminali’nde yapım çalışmaları devam
eden otoparkta, çekme tekneler için 64,
karavanlar için de 93 park yeri
oluşturuluyor. İZELMAN AŞ Otoparklar
Müdürlüğü tarafından işletilecek otopark,
sadece abonelik sistemine göre hizmet
verecek ve araçların giriş ve çıkışları
güvenlik kameraları tarafından kayıt altına
alınacak. İnciraltı’nda faaliyete girecek
otopark da 24 saat hizmet verecek. 
(Haber Merkezi)

Buca Belediye Başkanı Görkem Duman, Türkiye
Cumhuriyeti’nin kurucu antlaşması olarak
tanımlanan Lozan Barış Antlaşması’nın 101. yılı
nedeniyle bir kutlama mesajı yayımladı. Lozan
Antlaşması’nın esareti reddedenlerin mirası
olduğunu ifade eden Duman, Lozan'ın Türk
Tarihi’nde de eşi benzeri görülmemiş bir
zaferin anıtı olduğunu söyledi. Mustafa Kemal'in
Samsun'a çıkışıyla başlayan milli mücadelenin
kesin zaferinin Büyük Taarruz ile nihayete
erdiğini belirten Duman şöyle devam etti: "Kan,
gözyaşı ve acıyla kazanılmış bu müstesna
zaferin tescili olan Lozan Barış Antlaşması ise
sadece bir antlaşmadan ibaret değil, ulusal
kurtuluşumuzun taçlandırılmasıdır. Büyük
Önder Atatürk’ün ifadesiyle; Lozan Barış
Masası’nda sorunlar, yalnız üç dört yıllık yeni

evreye değil yüz yıllık hesaplar görülüyordu. Bu
denli eski, bu denli karışık ve kirli hesapların
içinden çıkmak elbette pek yalın ve kolay
değildi. Lozan görüşmelerinde Türkiye’yi temsil
eden İsmet İnönü, bu diplomatik savaşın içinden
başarıyla çıkmayı bilmiştir. Lozan’da atılan
imza, bir yandan Türkiye Cumhuriyeti’ni
müjdelemiş, diğer yandan da Sevr
Antlaşması'nı yırtıp atmıştır. Lozan Antlaşması
esareti reddedenlerin bizlere mirası,
emanetidir. Türk Tarihi’nde de eşi benzeri
görülmemiş bir zaferin anıtıdır. Ulus olarak
varlığımızı borçlu olduğumuz, Lozan Barış
Antlaşması’nın 101. yılını kutluyor, Büyük Önder
Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve Lozan
Kahramanı İsmet İnönü’ye şükran ve minnetimi
yineliyorum.” (Haber Merkezi)

BAŞKAN DUMAN: LOZAN BİR ZAFERİN ANITIDIRBAŞKAN DUMAN: LOZAN BİR ZAFERİN ANITIDIRBAŞKAN DUMAN: LOZAN BİR ZAFERİN ANITIDIRBAŞKAN DUMAN: LOZAN BİR ZAFERİN ANITIDIRBAŞKAN DUMAN: LOZAN BİR ZAFERİN ANITIDIRBAŞKAN DUMAN: LOZAN BİR ZAFERİN ANITIDIRBAŞKAN DUMAN: LOZAN BİR ZAFERİN ANITIDIRBAŞKAN DUMAN: LOZAN BİR ZAFERİN ANITIDIRBAŞKAN DUMAN: LOZAN BİR ZAFERİN ANITIDIRBAŞKAN DUMAN: LOZAN BİR ZAFERİN ANITIDIRBAŞKAN DUMAN: LOZAN BİR ZAFERİN ANITIDIR
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Aydın’ın minikleri
bilimle buluşuyor

KUŞADASI’ında
aşure bereketi

Ödemiş’in Kent 
Lokantası açılıyor
Ödemiş Belediyesi, vatandaşların hem
lezzetli hem de hijyenik yemeklere
uygun fiyatla ulaşabilmesi için “Kent
Lokantası” açıyor. Belediyeye ait Park
Kafe yanındaki kapalı alanda hizmet
verecek olan “Kent Lokantası” için
ekipler çalışmalara başladı. Günde
350-400 kişiye yemek verilmesi
planlanan Kent Lokantası’nın 16
Ağustos Cuma günü açılması
planlanıyor. Konuyla ilgili bilgiler veren
Başkan Turan, “Amacımız esnafa rakip
olmak değil, dar gelirli
vatandaşlarımıza destek olmak” dedi.
Ödemiş Belediyesi Kent Lokantası’nın
her gün 11:30-14:30 saatleri arasında
hizmet verecek. (Haber Merkezi)
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Duman
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Görkem 
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Çocukların eğitimine gösterdiği özen ve
bu konudaki projeleriyle tüm
Türkiye’de örnek gösterilen Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu tarafından başlatılan ‘Bilim
Deney Evi Yaz Kampı’, bu yıl da
çocukları bilimle buluşturuyor. 2’nci ve
8’inci sınıf aralığındaki yaş gruplarını
kapsayan eğitimlerde çocuklar fizik,
kimya, biyoloji, matematik ve botanik
atölyelerine katılarak eğlenirken
öğreniyor, eğitimlerini pratikler ile
tamamlıyor. Başkan Özlem Çerçioğlu,
“Çocuklarımızın eğitimleri için
çalışmalarımızı sürdüreceğiz” dedi.
(Haber Merkezi)

Kuşadası Belediyesi bu yıl Muharrem
ayında aşurenin bereketini 8 bin kişiyle
paylaştı. Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü
ekipleri tarafından İsmail Cem Dostluk
ve Barış Meydanı, İkioluklu Mevkii,
İkiçeşmelik, Karaova, Davutlar ve
Güzelçamlı mahallelerinde kurulan
çadırlarda vatandaşlara aşure ikramında
bulunuldu. İkramlara Kuşadası Belediye
Başkan Vekili Ethem Kerim ile Kuşadası
Belediye Başkan Yardımcısı Yusuf Atak
katıldı. Aşurenin birlik, beraberlik,
paylaşım ve bereket sembolü olduğunu
belirten Başkan Vekili Ethem Kerim
“Kentimizde bir Muharrem ayını daha
sevgi, dostluk ve dayanışma duyguları ile
tamamlayarak aşuremizi paylaştık.
Herkese afiyet olsun” dedi. 
(Haber Merkezi)  
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“HALK SAĞLIĞI ALANINDA 
Türkiye’ye ışık tutacağız”
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Dericiler doların 38 
lira olmasını istiyor

Döviz kurlarındaki artışın
enflasyon rakamlarının gerisinde
kalması emek yoğun sektörleri
ihracatta rekabet edemez noktaya
getirdi. Emek yoğun sektörlerden
deri ve deri mamulleri sektörü 2024
yılının ilk yarısında ihracatta yüzde
26,7’lik kan kaybetti. Mevcut tabloda
genel giderlerinin yüzde 40’lardan
yüzde 63 seviyelerine çıktığını
dillendiren Ege Deri ve Deri
Mamulleri İhracatçıları Birliği
Başkanı Erkan Zandar,
maliyetlerdeki artış ve talepteki
düşüşün birleşmesiyle 2023 yılının ilk
yarısında 1 milyar 23 milyon dolar
olan ihracatlarının 2024 yılının aynı
döneminde 750 milyon dolara
gerilediğini, 2024 yılının ilk yarısında
ihracatta en büyük kaybı yaşayan
sektör olduklarını dile getirdi. 

Zandar, deri sektöründeki ihracat
düşüşünün minimize edilebilmesi için
günümüzde dolar kurunun 38, Avru
kurunun ise 42 TL olması gerektiğini,
sektörde 2025 yılı ocak ayından sonra
doğacak ek maliyetleri karşılayacak
bir karlılık olmadığını vurguladı.

Uzun yıllar ortalamasında
ayakkabı pazarında kişi başı satın
almanın yıllık 4-5 çift arasındayken
2024 yılında 2,65 çift olmasının
beklendiğini ifade eden Zandar,
“Ciddi anlamda bir talep azalması
var. Şimdi ihracat pazarlarımıza
bakıyoruz. Almanya en önemli
pazarlardan biri
Almanya'da yüzde 20,
İtalya'da yüzde 25,
Rusya çok önemli pazar
orada yüzde 70 kayıp
var. Fransa'da yüzde 15,
Birleşik Krallık'ta yüzde
17, Romanya'da yüzde
26 kan kaybı yaşadık. Bu
demek oluyor ki bizim
ağırlık mamul sattığımız
pazarlarda taleplerde
sıkıntı var. Tabii ki bu
pazarlardaki
yavaşlamanın da etkisi var,
bir de bizim fiyat tutturamamamız
birleşince gücümüzün azalmasıyla bu
yaşadığımız yüzde 26'lık daralma
gayet normal” diye konuştu. 

‘KIPIRDANMA OLABİLİR’
2024 yılı Eylül ayından itibaren

talep tarafında bir kıpırdanma
beklediklerini söyleyen Zandar,
Avrupa’da 2025 yılı Mart ayında
talebin 2019 yılı seviyelerine
yükselmesinin öngörüldüğünü bu
talepteki değişimi fırsata
çevirebilmeleri için önümüzdeki 6
aylık süreci ev ödevini yaparak
geçirmeleri gerektiğini söyledi.
Zandar, “İhracatçılarımızın özellikle
orta ve üst seviye markalara hitap

edebilmeleri için hem
sorumlu üretim hem de
yeşil dönüşümle ilgili
mutlaka ve mutlaka
çalışmalarını şimdiden
başlatması lazım. Biz
bundan sonra evet çok
ucuz bir ülke değiliz
ama bugün Avrupa'da

ve dünyanın pek çok
ülkesinde orta ve üst
seviye ürünlere talepler

devam edecektir ve biz bu
ürünleri üreten ülke

olmalıyız. Yani dediğim gibi
sorumlu üretimler yapıp yeşil
dönüşümü yakalayıp gerekli
değişimleri mutlaka uygulamamız
gerekiyor. Türkiye İhracatçılar
Meclisimizin Brüksel Ofisi var. Bu
ofis aracılığıyla AB bünyesinde bizim
ürünlerimizle uygulanabilecek olası

bütün önlemlerle ilgili kendimizi
hazır etmek istiyoruz. Şirketlerimizin
pek çoğu sosyal sorumluluk
sertifikalarını temin etmek için
çalışmalarını başlattılar. Bunlarla
ilgili ciddi anlamda destekler de var.
Bu konulara önlem verip
önümüzdeki bu 6 aylık belki yavaş
süreci bunlarla
değerlendirmek
bence şirketlerimizi
olumlu yönde
etkilecektir”
ifadelerini kullandı.

Türk deri ve
deri mamulleri
sektörü 2024 yılının
6 aylık diliminde
750 milyon dolarlık
ihracat yaparken,
bu ihracatın 471
milyon dolarlık
dilimini ayakkabı
sektörü
gerçekleştirdi.
Mamul deri sektörü
113,5 milyon
dolarlık ihracat yaparken, saraciye
sektörü 110 milyon dolar dövizi
Türkiye’ye kazandırdı. Deri
konfeksiyon sektörü ise; 55 milyon
dolarlık ihracatla 2024 yılının ilk
yarısını geride bıraktı. Deri ve deri

mamulleri ihracatında ilk beş ülke
ise; 61 milyon dolarlık tutarla
Almanya, 53,6 milyon dolarlık taleple
İtalya, 50,8 milyon dolarla Irak, 36,8
milyon dolarla Rusya ve 31 milyon
dolarla Fransa oldu. Ege Deri ve Deri
Mamulleri İhracatçıları Birliği, 2023
yılının ilk yarısında 97,6 milyon

dolarlık ihracat
yapmışken, 2024
yılının aynı
döneminde 82
milyon dolar dövizi
ülkemize
kazandırdı.
EDDİM’in
ihracatındaki düşüş
yüzde 16’da kaldı.
Ege Bölgesi’nden
yapılan deri ve deri
mamulleri
ihracatında
ayakkabı sektörü 50
milyon dolarlık
tutarla toplam
ihracattan yüzde 61
pay aldı. Mamul

deri ve kürkler ihracatı yüzde 31’lik
artışla 14 milyon dolara çıkarken,
saraciye sektörü 9 milyon dolar, deri
konfeksiyon sektörü 8 milyon dolar
ihracat performansı ortaya koydu.
(Haber Merkezi)

Yaz sonu yürürlüğe girecek Avrupa
Birliği Araç Genel Güvenlik
Yönetmeliği uygulaması hakkında
EGOD Başkanı Mehmet Torun’dan
zam uyarısı geldi. Ağustos’ta yürürlüğe
girmesi ile otomobil fiyatlarında büyük
artış olacağını söyleyen EGOD Başkanı
Torun, “Araç alacakların şu an süren
kampanyaları değerlendirmesini
öneririm” dedi. Yüksek enflasyon ve
bankalarda yaşanan kredi zorluklarına
rağmen sıfır otomobil satışlarının
arttığını ifade eden Torun, “Bu yıl
finansmana erişim anlamında yaşanan
tüm zorluklara rağmen haziran ayının
sonuna kadar satılmış otomobil yaklaşık

600 bine ulaştı, bu rakam gayet iyi bir
sayı. Aylık 100 bin satış ortalamasının
bu ay 140 binlere ulaşacağını
düşünüyorum. Bu durumda 2024
otomobil satışları 1.1 milyona
ulaşacağını öngörüyorum” diye
konuştu. Türkiye’de satılan araçların
büyük çoğunluğunun ithal araç
olduğunun altını çizen Torun, “İthal
edilmiş ve satılmayı bekleyen araç sayısı
oldukça fazla. Bayilerin bunları
tüketmesi gerekiyor. Yoksa bunlar
bayilerin sorumluluğunda kalacak.
Ağustos ayından sonra artık işletme
maliyetlerini de yani karlarının üzerine
ekleyecekler" dedi. (Haber Merkezi)

İşçilerin yüzde 
14,8'i sendikalı
Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanlığı’nın "6356 Sayılı Sendikalar
ve Toplu İş Sözleşmesi Kanunu
Gereğince İşkollarındaki İşçi Sayıları
ve Sendikaların Üye Sayılarına İlişkin
2024 Temmuz Ayı İstatistikleri
Hakkında Tebliğ"ine göre, 16 milyon
973 bin 613 işçiden 2 milyon 512 bin
332'sinin sendikalara üyeliği
bulunuyor. Ocak ayına kıyasla
sendikalı işçisi sayısı, 16 bin 909 kişi
artarken, sendikalaşma oranı yüzde
14,8 oldu. (AA)

1,27 trilyonu
kartla ödedik
Kredi kartları, banka kartları ve ön
ödemeli kartlarla haziranda yapılan
toplam ödeme tutarı geçen yılın aynı
ayına göre yüzde 98 artarak 1,27
trilyon lira oldu. Ödemelerin 1 trilyon
57 milyar lirası kredi kartları, 186,2
milyar lirası banka kartları, 24,6
milyar lirası ise ön ödemeli kartlarla
yapıldı. Artış oranı kredi kartlarında
yüzde 105, banka kartlarında yüzde
65, ön ödemeli kartlarda yüzde 132
olarak gerçekleşti. (AA)

Otomotivcilerden zam uyarısı Otomotivcilerden zam uyarısı Otomotivcilerden zam uyarısı Otomotivcilerden zam uyarısı Otomotivcilerden zam uyarısı Otomotivcilerden zam uyarısı Otomotivcilerden zam uyarısı Otomotivcilerden zam uyarısı Otomotivcilerden zam uyarısı Otomotivcilerden zam uyarısı Sigortalılar için
yeni uygulama
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği
(TOBB) Sigorta Eksperleri İcra
Komitesi Başkanı Ahmet Nedim Erdem,
yürürlüğe giren uygulamayla sigortalı
ve hak sahiplerinin, araçları için trafik
ve kasko sigortası kapsamında
düzenlenen sigorta eksperi raporlarını
e-Devlet uygulaması üzerinden
görüntüleyebildiklerini belirtti. Erdem,
yaptığı yazılı açıklamada, daha önce
sigortalı ve hak sahiplerinin e-Devlet
üzerinden eksper atayabilmelerine
yönelik uygulamanın devreye girdiğini
hatırlattı. (AA)

İzmir Ticaret Borsası tarafından ‘Tarımın Silikon
Vadisi’ sloganıyla hayata geçirilen İzmir Tarım
Teknoloji Merkezi, İTTM Tarım Teknolojileri Girişim
A.Ş. koordinatörlüğündeki “AgrInnovate EDIH”
konsorsiyumu ile Avrupa Dijital İnovasyon Merkezi
olmaya hak kazandı. İzmir Ticaret Borsası ve İTTM
Tarım Teknolojileri Girişim A.Ş. Yönetim Kurulu
Başkanı Işınsu Kestelli, “KOBİ’lerin ve kamu
kurumlarının dijital dönüşümünü desteklemek
amacıyla İTTM öncülüğünde tüm Türkiye’ye yönelik
faaliyet sunacak Avrupa Dijital İnovasyon Merkezinin
(ADİM), AB politikalarının hayata geçirilmesinde,
şirketlerin ve kamu sektörünün yeşil ve dijital
dönüşümünün desteklenmesinde önemli bir araç
olması bekleniyor” dedi. (Haber Merkezi)

Yeşil ve dijital
dönüşüme destek

Ege Bölgesi'nin önemli tarımsal ürünü olan
ve yüzde 80'ine yakını ihraç edilen Sultani
çekirdeksiz sofralık üzümünün hasadına
Manisa'da başlandı. İl Tarım ve Orman
Müdürü Metin Öztürk "İklim değişikliklerinin
etkisini tarımsal üretimde de son yıllarda
daha fazla hissediyoruz. Değişen iklim
şartları sahada da özellikle sıcaklık
döneminin değişmesi ve yoğunluğunun
artması sebebiyle 15 günlük bir erkencilik
gözlemliyoruz. Diğer üzümlerde de bu
şekilde gözlemimiz var. Fiyat da biliyorsunuz
serbest piyasa şartlarında belirleniyor. Ama
fiyatla ilgili her kesim memnun olacak
diyebiliriz" dedi. (Haber Merkezi)

Sıcaklar hasadı
erkene çekti
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Dış satımlarının 283 milyon dolar gerilediğini söyleyen Egeli deri ihracatçıları
yılın ilk yarısında en büyük kayıp yaşayan sektör olduklarını dile getirdi
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Dünyanın en önemli kanser araştırması
Globocan, 36 kanser tipi ve 185 ülkedeki verileri
derleyerek sadece 2020 yılında 20 milyon kanser
tanısı konulduğunu açıkladı. Korona virüs
pandemisini geride bırakan dünyada, kanser
vakalarındaki artış hızı nedeniyle şimdi de
“kanser pandemisi”nden söz ediliyor.
Araştırmalara göre, 2020 yılında dünyada görülen
kanser vakası 20 milyon iken, 2050 yılında bu
sayının 40 milyona ulaşması bekleniyor. Uzman
Dr. Murat Keser, “Kanser görülme sıklığı endişe
verici. Adeta bir ‘kanser pandemisi’ görülüyor. İyi
haber ise tedavideki gelişmeler de başarılı
sonuçlar veriyor” dedi. (Haber Merkezi)

Dünyanın gündemi 
“Kanser Pandemisi”

Banyo yapmak kişisel hijyenin temel bir parçası
olsa da banyo sıklığı mevsimlere, kişisel tercihlere,
yaşam tarzına ve sağlık durumuna göre değişebiliyor.
Banyo yapmanın vücuttaki kir, ter, yağ ve ölü deri
hücrelerini temizlemesinin yanı sıra kişiye rahatlama
ve tazelenme hissi de verdiğini belirten iç hastalıkları
ve kardiyoloji uzmanı Prof. Dr. Nevrez Koylan,
“Düzenli banyo yapma alışkanlığı, bakteri ve
mikropların birikmesini önleyerek enfeksiyon riskini
azaltır. Ek olarak kan dolaşımını artırır, stresi azaltır
ve uyku kalitesini iyileştirir. Ancak sıcak su, cildin
doğal yağını azaltarak kuruluğa neden olabilir”
açıklamasında bulundu. (Haber Merkezi)

Sıcak suyla duş 
cildi kurutabilir

‘İlaçtaki kıtlığın
nedeni Eurokuru’
Eczacılara güvenin önemli olduğunu vurgulayan İzmir Eczacı Odası Başkanı Tuncay
Sayılkan, asıl problemin Euro’nun sabitlendiği fiyatlandırma olduğuna dikkati çekti

Türkiye sağlık
okuryazarlığında sınıfta kalan
ülkelerden biri. Hastalıkların
tedavisinde kullandığımız
ilaçların bilinçsiz tüketimi, halk
sağlığı problemine dönebilir.
İlaç kullanımının takip
edilmesinin kolay olduğunu
belirten İzmir Eczacı Odası
Başkanı Tuncay Sayılkan,
Türkiye’deki asıl problemin
Euro kuru ve yerli ilaçların yurt
dışına satılması sonucu özellikle
kış aylarında ilaç kıtlığı
olduğunun altını çizdi. 

Eskiden hastaların ilaç
kullanımının takip edilmesinin
zor olduğunu söyleyen Sayılkan,
şu an tedavülde olan Sosyal
Güvenlik Kurumu’nun
provizyon sistemi sayesinde
gereksiz tüketimin önüne
geçilebildiğini aktardı. Sayılkan,
“Provizyon sistemi sayesinde
hastanın ilacını ne zaman
aldığını, ne kadar kullandığını ve
doğru kullanıp kullanmadığını
görebiliyoruz.  

Kamu kaynaklarının doğru
harcanması ve ilaç israfının
önlenmesi için örnek bir
uygulama. Vatandaşımızın
komşuya iyi gelen bana da iyi
gelir mantığı yüzünden gereksiz
ilaç kullanımı tabiki oluyor.
Ancak hekimlerimiz tavsiye
üzerine ilaç yazmadığı için bu
sorunun önüne geçilebiliyor.
Parası ile ilaç satın almaya da
vatandaş sıcak bakmıyor.
Komşunun önerisiyle ilaç

kullanımı doğru değil çünkü
herkesin yapısı farklı, kullandığı
ilaçlar ayrı. Yanlış ilaç kullanımı
sonucu ilaçlar birbiriyle
etkileşime geçebilir ve hastaya
daha büyük sağlık problemleri
yaşatabilir. Türk insanında
doktorun belirlediği süreyi
doldurmadan ilaçları ve tedaviyi
yarıda bırakma alışkanlığı var.
Tedavi sonrası elinizde ilaç
kalmamalı, doktor size 14
tabletlik ilaç yazdıysa tedaviniz 7
gündür. İlaçların içerisindeki
tablet miktarları öylesine değil.
Sayıları değişen kutular
hastalığın o aşamasında ilaca ne
kadar ihtiyaç olduğunu
belirliyor” dedi.

Türkiye’de ilaçlarla ilgili

sorunun kısmen aşıldığını
söyleyerek asıl problemin
fiyatlandırma olduğunu
vurgulayan Sayılkan, “Fiyat
belirleme Euro üzerinden
yapılıyor. Devlet bu kuru Aralık
2023’ten itibaren 17 Türk
lirasına sabitledi. 

Bu da pazarın yarısının ithal
olduğu bir ülkede özellikle
hayati öneme sahip; kanser,
organ nakli ve tüp bebek gibi
tedavi süreçlerinde kullanılan
ilaçların Türkiye’ye gelişiyle
ilgili sorunların yaşanmasına
neden oluyor. Sabitlenen kur
yüzünden ilaçlar ucuz kaldığı
için yerli ilaç üreticileri kazanç
sağlayamıyor.

Bu ilaçlardan kar elde

edebilmek için yurtdışına satış
yapılıyor. Bu satışa bir kota
getirilmeli çünkü kış aylarında
piyasada antibiyotik
bulamıyoruz. Depolar tane ile
antibiyotik veriyorlar.
Türkiye’de üretilen ilaca ben
neden ulaşamıyorum? Neden
vatandaşlara bu ilaçları
veremiyorum? Çünkü
Türkiye’deki fiyatlandırmadan
memnun olmayan firmalar
yurtdışına satış yaparak daha
çok kar elde ediyorlar. İhraç
edilen ilaçlarda da sorun var.
17’ye sabitlenen kur yüzünden
ilaçları kimse getirmek
istemiyor. Kimse zarar etmek
için Türkiye ile ticaret
yapmıyor” ifadelerini kullandı. 

Ege Üniversitesi, Rektör
Prof. Dr. Necdet Budak
öncülüğünde yeni eğitim-
öğretim yılına yönelik
hazırlıklarını sürdürüyor.
Huzurlu Üniversite, Kaliteli
Eğitim, Aydınlık Gelecek
mottosu ile yeni akademik
yıla hazırlanan Ege
Üniversitesi’nde Rektör Prof.
Dr. Necdet Budak, akademik
ve idari birimlere ziyarette
bulunarak hem geçen yılı
değerlendirdi hem de yeni
yıla ilişkin hazırlıkları tartıştı.
Rektör Prof. Dr. Necdet
Budak, “Tam akredite,
öğrenci odaklı bir araştırma
üniversitesi olmanın
sorumluluğu ile yeni dönem
için çalışmalarımızı tüm
birimlerimizle birlikte ortak
akılla yürütüyoruz.
Oluşturduğumuz kalite
kültürünün sürdürülmesi,
bilim ekosisteminin

geliştirilmesi ve eğitim-
öğretim verimliğinin
artırılması hedefiyle
birimlerimizi tek tek gezerek
üst yöneticilerimiz,
akademisyenlerimiz ve idari
çalışanlarımızla fikir

alışverişinde bulunduk.
Geride bıraktığımız yılı
değerlendirirken yeni
dönemde yapılması planlanan
projeler ve faaliyetlerle ilgili
bilgi aldık” dedi. 
(Haber Merkezi)
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Ege Üniversitesi’nde
2024-2025 hazırlığı

Duygularımızla
ilişkimiz

Çoğu ilişkinin bitme nedeni
bilindiğinin aksine sorunlardan çok
yaşadığımız sorunlarla nasıl baş
ettiğimizdir. Dış dünyada olup biten
şeyler bizleri tetikler ve kendimizi kötü
hissetmemize neden olur. Gerçeğin
aksine günlük yaşamda karşılaştığımız
bu olayların hissettiğimiz kötü hislerin
nedeni olduğunu düşünür ve tüm
enerjimizi bu olayları ortadan
kaldırmaya veririz.  

Hâlbuki günlük yaşamda karşımıza
çıkan bu olaylar bizleri tetikleyerek
içimizde var olan bastırılmış duyguların
harekete geçmesine neden olur.  Çünkü
içimizde bastırdığımız duygular içimizde
basınç oluşturur ve dışarı çıkmak için
kendine bir yer arar. İşte bizi tetikleyen
her şey bu duyguların dışarı çıkmak için
bulduğu yollardan biridir. Bastırılmış
duygular sadece tetikleyiciler yoluyla
çıkmaz bazen insan bu duygularını artık
taşıyamayacak noktaya geldiği zaman
zihni kendine bir dram yaratarak
bastırdığı bu duyguları bir şekilde ortaya
çıkarır.  Örneğin içinde bir çok öfke
olan birinin kendini öfkelendirecek
olayların içinde kendini bulması gibi…
TETİKLEYİCİLER

İşte dış dünyada bize stres yaratan ve
kötü hislerimizin nedeni olarak
gördüğümüz bir çok olay sadece
bastırdığımız duyguları adres eden
tetikleyicilerimizdir. Neye odaklı
olursak o şekilde yaşarız sözünün de
kaynağı buradan geliyor. Öfke
odaklıysak öfke dolu, suçluluk
odaklıysak günahtan kaçınmak  dolu bir
yaşam süreriz. 

Duygularımızla ilişki kurma şeklimiz
üç şekilde olur: 

Birincisi bastırmadır. Bastırma, kişinin
bilinçli ya da bilinçsiz kişinin hissettiği
duyguların vereceği acıdan kaçmak için
o duyguyu aşağıya itmesidir. Kişi acı
veren bu duyguları bastırsa da duygular
kişide psiko-somatik ağrılar olarak
kendini gösterir. 

İkincisi duyguları ifade etmedir. İfade
etme, kişinin hissettiği olumsuz
duyguların hepsi hakkında konuşmasa
da bir kısmını aktarmasıdır. Kişi bütün
duyguları hakkında konuşmadığı için
kalan kısmı kişide gerilim ve baskı
yaratabilir. Bir de önemli olan kişi o
duygularını nasıl aktardığıdır. Paylaştığı
şey sadece negatif duygularsa bu ilişkide
karşı tarafı yorar ve karşı tarafı zamanla
bu kişiden uzaklaşmasına neden olur. 

Sonuncu ise kaçmadır. Kaçma,
duyguları saptırarak duygulardan
kaçmaktır. İçerde hissedilen acı veren
hislerin etkisinden kaçmak için uzun
süre ekranda kalmak, sürekli gece dışarı
çıkmak, alış-veriş yapmak, ilişkiden
ilişkiye atlama kaçma davranışlarına
örnek verebiliriz.

Bu yüzden hissettiğimiz duygulara
içimizde yer açıp onları işlemek ve
onların bizim için ne anlama geldiğini
fark etmek bir süre o duygularla kalmak
hem o hisleri bastırmamızın önüne
geçip yaşattığı gerilimi azaltacaktır. 
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İZMİR İLİ, ALİAĞA İLÇESİ, BAHÇEDERE, BOZKÖY, KAPUKAYA, SAMURLU,
YÜKSEKKÖY MAHALLELERİ, BERGAMA İLÇESİ, AŞAĞIBEY, ATÇILAR, İSMAİLLİ,
SEKLİK MAHALLELERİ, BORNOVA İLÇESİ, BİRLİK, ÇAMKULE, KOŞUKAVAK,
MERKEZ, SERİNTEPE, YEŞİLOVA, ZAFER MAHALLELERİ, ÇİĞLİ İLÇESİ,
YAKAKENT MAHALLESİ, KARABURUN İLÇESİ, ÇATALKAYA, EĞLENHOCA,
MORDOĞAN MAHALLELERİ, KARŞIYAKA İLÇESİ, ATAKENT, BOSTANLI, İNÖNÜ,
ÖRNEKKÖY, ŞEMİKLER, YALI, ZÜBEYDE HANIM MAHALLELERİ, TORBALI
İLÇESİ, ARSLANLAR, AYRANCILAR, BAHÇELİEVLER, FEVZİÇAKMAK, İNÖNÜ,
İSTİKLAL, KAZIMKARABEKİR, ÖZBEY, PANCAR, TAŞKESİK, TULUM, YAZIBAŞI,
YENİKÖY MAHALLELERİNDEKİ TAŞINMAZ MALLAR ÜZERİNDE; 3402 SAYILI
KADASTRO KANUNUNUN 22 NCİ MADDESİ KAPSAMINDA YAPILACAK OLAN
KADASTRO GÜNCELLEME İŞLEMLERİNE 12/08/2024  PAZARTESİ GÜNÜ SAAT
09.00 DAN İTİBAREN BAŞLANACAKTIR.

BU KADASTRO GÜNCELLEME ALANI SINIRLARI İÇERİSİNDE TAŞINMAZ MALI
BULUNAN KİŞİLERİN VEYA TEMSİLCİLERİNİN; KADASTRO TEKNİSYENLİĞİNCE
YAPILACAK ADA VEYA MEVKİ İLANINDA BELİRTİLEN GÜN VE SAATTE
TAŞINMAZ MALLARININ BAŞINDA HAZIR BULUNMALARI, HAZIR
BULUNMAYANLARIN YOKLUKLARINDA İŞLEM YAPILACAĞI,

KADASTRO GÜNCELLEME ALANINDA, 3402 SAYILI KANUN HÜKÜMLERİNCE
(İLK DEFA) KADASTROYA TABİ TUTULACAK TAŞINMAZLAR VAR İSE BU
TAŞINMAZLAR YÖNÜYLE;

SINIRLARI BELLİ OLMAYAN TAŞINMAZ MALLARIN KÖŞE NOKTALARINA
MAHALLİN ÖRF VE ADETİNE UYGUN KALICI İŞARETLER KOYMALARI, MÜLKİYET
VE MÜLKİYETTEN GAYRİ AYNİ VE ŞAHSİ HAKLARINI KANITLAYICI BELGELERİ
İLE BİRLİKTE, HAZIR BULUNMALARI, HAZIR BULUNMAYANLARA AİT TAŞINMAZ
MALLARIN TAHDİT VE TESPİTLERİNİN YOKLUKLARINDA YAPILACAĞI,

KADASTRO HARÇLARININ; EMLAK VERGİSİ BEYAN DEĞERİ ÜZERİNDEN,
TAŞINMAZ MALLARIN BAŞINDA HAZIR BULUNANLARDAN TAPULU YERLERİ İÇİN
BİNDE 6.83, TAPUSUZ YERLERİ İÇİN BİNDE 9.10, HAZIR BULUNMAYANLARDAN
İSE TAPULU YERLERİ İÇİN BİNDE 11.38, TAPUSUZ YERLERİ İÇİN BİNDE 13.66
ORANLARINDA ALINACAĞI,

TAHDİT VE TESPİTLERDE KADASTRO GÜNCELLEME EKİBİNİN ÇALIŞMA
ALANINDAKİ GÖREVİ SONA ERDİĞİ TARİHE KADAR YAPILACAK İTİRAZLAR
KADASTRO KOMİSYONUNDA İNCELENECEĞİNDEN, İTİRAZI OLANLARIN BU
SÜRE İÇİNDE BELGELERİ İLE BİRLİKTE MÜDÜRLÜĞÜMÜZE VEYA KADASTO
TEKNİSYENLİĞİNE MÜRACAAT ETMELERİ, İTİRAZ SONUÇLARININ ASKI
CETVELLERİNDE GÖSTERİLECEĞİ, BU TARİHTEN SONRAKİ İTİRAZLARIN İSE,
KADASTRO GÜNCELLEME SONUÇLARININ GÖSTERİLDİĞİ 30 GÜNLÜK İLAN
SÜRESİ İÇİNDE KADASTRO MAHKEMESİNDE DAVA AÇMAK SURETİYLE
YAPILABİLECEĞİ,

3402 SAYILI KANUNUN 4 NCÜ MADDESİ UYARINCA DUYURULUR. 23/07/2024 
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İZMİR KADASTRO MÜDÜRLÜĞÜNDEN

FOÇA’NIN GURURU OLDULAR
FOÇA Belediyespor Kulübü

Taekwondo Şubesi sporcuları, 17-19
Temmuz tarihlerinde Gaziemir’de
düzenlenen İzmir İl Taekwondo
Şampiyonası’nda altın, gümüş ve
bronz madalya kazandılar. Çekişmeli
mücadelelerin gerçekleştiği
şampiyonada büyük performans
sergileyen sporcular kürsüye
yükseldi. Asrın Yağız Büyükyavuz,

rakiplerini geride bırakarak İzmir İl
Şampiyonu olma unvanını kazandı.
Derin Kaya gümüş madalyayla
ikincilik, Ela Zeliha Özdemir ise
bronz madalyayla üçüncülük elde
etti. Foça Belediye Başkanı Saniye
Bora Fıçı, ‘‘Bu önemli başarıda emeği
geçen değerli antrenörlerimiz İlhan
Eraslan ve Recep Başkan’ı da tebrik
ediyoruz. Sporcularımıza

gösterdikleri özveri ve emek için
teşekkür ediyor, bundan sonraki
müsabakalarda da başarılar
diliyoruz. Foça Belediyespor Kulübü
olarak her zaman sporcularımızın
yanında yer alıyor, onları
destekliyoruz. Onların elde ettiği bu
başarılar, bizleri gururlandırıyor ve
Foça’nın adını en güzel şekilde
temsil ediyor’’ dedi. (Haber Merkezi)

Altay'da yaprak
dökümü sürüyor
FUTBOL şubesini şirkete devretme
projesi gerçekleşmeyince
belirsizliğe bürünen Altay'da
takımdan ayrılanlar kervanına 21
yaşındaki stoper Tugay Gündem de
katıldı. Sözleşmesini geçen hafta
fesheden Tugay, TFF 3'üncü Lig
2'nci Grup ekibi Etimesgut
Belediyespor'a imza attı. Altay'ın
2019 yılında Fenerbahçe'den
altyapıya kazandırdığı futbolcu
2021'de profesyonel olup geçen
sezon 1'inci Lig'de 4, Türkiye
Kupası'nda 1 maça çıktı. (DHA)

Alper Altınordu'ya
YABANCI DEĞİL...
TFF 2'nci Lig'de sezona Kartepe
kampında hazırlanan Altınordu'da
yeni transferlerden Alper Tursun,
kulübe yabancı olmadığını söyledi.
Altınordu'nun yerinin 1'inci Lig
olduğunu belirten Alper, "Yeni
transfer gibi gözüksem de ben
Altınordu'da daha önce forma
giymiştim. Onun için bu camiayı çok
iyi biliyorum. Bizim yerimiz TFF 2.
Lig değil, TFF 1. Lig olmalı. İnşallah
bu sene hep birlikte bu başarıyı
elde edeceğiz ; birinci olarak
çıkacağız diye düşünüyorum" dedi.
Antrenman öncesinde Altınordu
TV’ye konuşan Alper Tursun, hem
saha içinde hem de saha dışında
herkesin birbiri ile iyi anlaştığını
ifade etti. (DHA)
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İzmir ekibinde taraftarın yeteri
kadar takviye yapmamakla
eleştirdiği yönetim önce Tanzanyalı
sol stoper oyuncusu Novatus
Mishuru'yu renklerine bağladı.
Slovenya'ya gelen ve burada sağlık
kontrollerinden geçen 22 yaşındaki
oyuncu ile 4 yıllık sözleşme yapıldı.
Mishuru imzayı atar atmaz yeni
takımı ile ilk idmanına çıktı.
Kurmaylar, Mishuru transferinin
ardından bu kez Japon orta saha
oyuncusu Kuryu Matsuki ile söz
kesti. İngiliz ekibi Southampton'ın
FC Tokyo takımından bonservisini
aldığı 21 yaşındaki Matsuki'nin yeni
sezonda kiralık olarak Göz-Göz'de
forma giyeceği bildirildi.

Matsuki'nin takımla çalışmalarına
İzmir'de başlaması bekleniyor.
Göztepe ayrıca Brezilyalı golcü

Juan Silva transferinde de sona
geldi. Brezilya'nın Sau Paulo
ekibinde top koşturan Sambacı'nın
2 yıllığına kiralanacağı kaydedildi.
Kısa sürede 3 takviyeyi tamamlayan
Göztepe, gözünü kaleci Mateusz
Lis'e çevirdi. Geçen sezon
Southampton'dan kiralanan, sezon
sonunda ise kulübüne dönen
Polonyalı eldivenin geri dönmesi
için seferberlik ilan edildi. Başkan
Rasmus Ankersen'in de Lis
defterinin kapanmadığını
açıklaması camiada heyecan
yarattı. Taraftar ise sosyal medyada
#Againlis hashtagi ile yönetime
çağrıda bulundu. Futbolseverlerin
yoğun Lis ısrarı sonucu Ankersen'in
26 yaşındaki file bekçisini yeniden
Göztepe'ye kazandırmak için kolları
sıvadığı ifade edildi. (DHA)
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TFF 3'üncü Lig'de yeni sezon
öncesi ilk transferini Çeşme
Belediyespor'dan orta saha
oyuncusu Mustafa Çalışkan'la
sözleşme imzalayarak yapan
Bornova 1877 antrenmanların
da startını verdi. 

İzmir ekibi yeni sezon
hazırlıklarına Afyon'da kampa
girerek başladı. İzmir'de geçen
yıldan bu yana antrenman
sahası problemi yaşayan ve
sezon öncesi 3 etaptan oluşan
kamp programı belirleyen

Bornova, ilk etabı 3 Ağustos'ta
tamamlayacak. İzmir ekibi 6-17
Ağustos ve 20-27 Ağustos
tarihleri arasında yine Afyon'da
kamp yapacak. Bornova 1877 bu
süreçte 6 hazırlık maçı
oynayacak. (DHA)

TFF 3'üncü Lig 1'inci Grup'ta
şampiyonluk yarışının iddialı
adayı olmak isteyen Karşıyaka,
hafta başında genç kontenjanı
için anlaştığı Bandırmaspor'dan
20 yaşındaki orta saha oyuncusu
Aygün Özışıkyıldız'la resmi
sözleşme imzaladı. Bir süredir
takımla antrenmanlara çıkan
futbolcu resmen Karşıyakalı

oldu. Sol kanatta da oynayan
Aygün, geçen sezon
Bandırmaspor'da hem A takım
hem U19 kadrosunda yer aldı.
Kaf-Kaf'ın kulübüyle el sıkıştığı
Trabzonspor'un 22 yaşındaki
sağ beki Kadir Bakırtaş da
sözleşme imzalamak için
İzmir'e geldi. Defansın sağının
yanı sıra stoper ve ön libero

olarak görev yapabilen,
Yomraspor, Karaman FK ve
Çankaya FK'da kiralık olarak
forma giyip, Karaman'da 3'üncü
Lig'de şampiyonluk da yaşayan
Kadir takıma katılacak. Yeşil-
kırmızılılarda yönetim iç saha
maçlarının oynanacağı Alsancak
Stadı'ndaki locaları da satışa
çıkardı. (DHA)
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Novatus 
Meşhuru

Alper
Tursun
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Aydın'da antik dönemde üretim ve
ticaret kenti kimliğiyle tanınan
Tralleis Antik Kenti'nde yürütülen
kazılarda şehrin en büyük
caddesinin gün yüzüne çıkarılması
için çalışma yapılıyor. Şehir
merkezine 3 kilometre mesafede

yer alan
Tralleis
Antik
Kenti'ndeki
kazılar,
Prof. Dr.
Murat
Çekilmez

başkanlığında yürütülüyor.
Çekilmez, "Bu kapıdan
girdiklerinde üzerinde
durduğumuz caddeyi
kullanıyorlar. Tamamen taş döşeli
bir cadde ve caddenin her iki
yanında granit sütunlar
kullanılmış. Günümüzdeki
İstanbul'un İstiklal Caddesi gibi ya
da Aydın'ın bulvarı gibi şehrin en
dinamik, en aktif hayatın geçtiği
yerlerdi burası" diye konuştu. (AA)

Bir zamanların
‘İstiklal Caddesi’
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Manisa'daki Süreyya Tabiat
Parkı, yenilenen yüzüyle hizmet
vermeye başladı. Yunusemre
Belediyesi'nin 4 aylık çalışması
sonunda açılan alanda giriş,
otopark ve pek çok hizmet
ücretsiz olurken, yangın riski
dolayısıyla mangal yapmak,
ateş yakmak yasak.
Vatandaşlar yiyecek ve
içeceklerini doğayla iç içe bir
ortamda tüketebilecek. (DHA)

Seferihisar Teos Antik
Kenti, içerisinde
barındırdığı Helenistik ve
Roma
Dönemi
kalıntıları,
Dionysos
Tapınağı,
agora,
meclis
binası,
tiyatro ve
liman
yapılarıyla
döneminin en büyük liman
kenti olma özelliğini
taşıyor. Teos'da bulunan
Güney Liman'ı, M.Ö. 1000
yıllarına uzanan tarihiyle,

Akdeniz Havzası'nda etkin
bir ticari rol oynayan
Anadolu kıyılarındaki "en

iyi korunmuş
liman" olarak
biliniyor.
Şimdilerde
ise yerli ve
yabancı
turistler
tarafından
ziyaret edilen
Teos Antik
Limanı'nın

güney bölümü,
ziyaretçilerine yüzme,
balıkçı teknelerine ise
konaklama imkanı
sağlıyor. (AA)
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İzmir'de yaşayan Bilal Güler (44)
ve Arzu Özkan Güler (48) çifti,
Türkiye'nin en yüksek ikinci
zirvesi olan 4 bin 135 metrelik
Cilo Dağı'nın Reşko Zirvesi'ne
teknik ekipman kullanmadan
tırmandı. Başta Avrupa olmak
üzere dünyadaki önemli
zirvelere tırmanışlar yapmayı
hedeflediklerini dile getiren
Bilal Güler, "Türkiye'yi yurt
dışında temsil etmek,
bayrağımızı dalgalandırmak
istiyoruz" dedi. (DHA)


